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OPENBARE ZITTING 

De heer voorzitter 

Goed, dames en heren. Ik open de zitting van de provincieraad van Oost-Vlaanderen. Wij beginnen met 
de verlofaanvragen. Maar voor we dat doen, moet ik een spijtige mededeling doen.  
 
Een van onze collega’s, Femke Van de Voorde, is niet bij ons, omdat ze getroffen is door een pijnlijk 
verlies in haar familie op dit ogenblik. Ik denk dat we namens de raad haar de deelneming zullen 
aanbieden voor het verlies dat haar getroffen heeft, en ik zal voorstellen dat we een ogenblik stilte in acht 
nemen. 
 
(stilte) 

De heer voorzitter 

Dank u. Dan moet ik u ook mededelen dat mevrouw Van Duyse verontschuldigd is wegens ziekte.  
 
Wij gaan over tot de afhandeling van de agenda. Wij hebben een uitgebreide agenda, maar het zijn 
meestal aanduidingen die we gaan doen.  

PUNT 1. PLATTELANDSBELEID – PROVINCIAAL MANAGEMENTCOMITÉ (PMC) (OPENBARE ZITTING) 

Aanduiding van 5 effectieve en 5 plaatsvervangende leden 

De heer voorzitter 

Aanduiding van vijf effectieve leden. Hiervoor worden voorgedragen: mevrouw Nicole Van Duyse, de 
heer Alexander Vercamer, de heer Philippe De Coninck, de heer Geert Versnick en Dominique Buysse. 
Er worden eveneens vijf plaatsvervangende leden aangeduid: Hilde De Sutter, Phaedra Van Keymolen, 
Marc De Buck, Geert Eeman en Laurenz Peleman. Zijn er nog kandidaturen? Meneer Fiers? 

De heer Fiers 

Meneer de voorzitter. Ik wil dit agendapunt aangrijpen om ongenoegen te uiten over de wijze waarop 
deze verdeling tot stand komt. Dit gaat eigenlijk een beetje voorbij aan bestuurlijke vernieuwing die 
mogelijk was, waar we van dachten dat men daar de aanzet toe wilde geven omwille van het feit dat de 
oppositiepartijen ook in de bestuurlijke organen van de provincie zelf mee mochten participeren. We 
dachten dat die lijn zou worden doorgetrokken naar alle organen waar wij mensen naartoe afvaardigen. 
Helaas hebben wij onszelf blij gemaakt met een dode mus, want dat blijkt niet het geval.  
Ik denk nochtans dat bij alle verschillende partijen in dit halfrond heel wat expertise aanwezig is, waarbij 
het zinvol was geweest dat over meer partijen dan de partijen uit de meerderheid te verdelen en ervoor te 
zorgen dat meerdere meningen in al die verschillende raden en organen aan bod zouden kunnen komen. 
Daarom, op het moment dat wij ervan overtuigd zijn dat wij mensen hebben die een toegevoegde waarde 
zouden kunnen betekenen voor een orgaan, dat wij ook iemand zullen voordragen. Heel concreet, voor 
het Provinciaal Managementcomité voor het provinciaal plattelandsbeleid dragen wij Riet Gillis voor als 
effectief lid.  

De heer voorzitter 

Goed, dan stel ik voor dat wij eerst stemmen over de kandidatuur van mevrouw Gillis. Daarna zullen we 
stemmen over het globaal pakket. Ja, meneer Fiers? 
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De heer Fiers 

Dank u, voorzitter. Omdat u deze stemprocedure voorstelt – ik denk dat dat niet klopt. Ik denk dat 
kandidaturen persoon per persoon gestemd moeten worden en dat men moet kijken – in dit geval zijn er 
zes kandidaten voor vijf effectieve plaatsen – wie daarvan de meeste stemmen heeft gehaald. De vijf 
kandidaten die de meeste stemmen hebben, zullen het mandaat opnemen.  
Dat betekent niet dat dit kan beschouwd worden als: er is een voordacht van de ene kant en een 
voordracht van de andere kant. Er is een stelregel die geldt dat als verschillende kandidaten dezelfde 
plaatsen ambiëren, dat zij gezamenlijk op dezelfde wijze een stemming kunnen ondergaan, die overigens 
ook nog geheim zal moeten zijn. Ik weet dat dat in het verleden anders is gebeurd. Ik ben in de vorige 
legislatuur in de eerste zitting daar trouwens ook over tussengekomen, omdat ik het daar niet mee eens 
was. Ik heb het ondertussen ook nagetrokken, en het is inderdaad geen stemprocedure die overeind blijft 
als daar klachten over worden ingediend. Dus ik stel voor dat over alle zes kandidaturen voor de vijf 
effectieve plaatsen afzonderlijk wordt gestemd, kandidaat na kandidaat. 

De heer voorzitter 

Gedeputeerde Vercamer. 

De heer gedeputeerde Vercamer 

Voorzitter, wat de grond van de zaak betreft, dat is een discussie die we elke legislatuur hebben, en soms 
tussendoor ook nog eens. We hebben een voorstel gedaan vanuit de deputatie, dat kan aanvaard 
worden, dat kan weggestemd worden, waarbij we inderdaad daar waar mandaten toekomen aan de 
oppositie, omdat het decreet of andere regelgeving dat vereist, daar rekening mee gehouden hebben, 
meer nog. Men kan dat symbolisch beschouwen, maar het is toch een feit. We hebben zelfs een beetje 
rekening geprobeerd te houden met de verhoudingen binnen de oppositie. Er is een oppositiepartij met 
21 leden en er zijn er 2 met 6 leden. We hebben dat ook al gedaan bij de samenstelling van het bureau 
en we hebben dat ook gedaan bij de samenstelling van de commissies. Die voorstellen hebben rekening 
gehouden met de oppositie, wat we vroeger niet deden. Wat ook niet moet, maar we hebben dat gedaan, 
omdat we dat correct vonden. Wat deze voorstellen allemaal betreft, hebben we ons rigoureus aan de 
regelgeving gehouden. We zijn zelfs een stapje verder gegaan dan de regelgeving vereist, omdat we 
rekening houden met de grootte van de groep. Voor het overige is het zo, dat inderdaad de meerderheid 
het beleid bepaalt. Dat is niet alleen hier zo, dat is ook elders zo. Dat is ook in de gemeenten zo, dat is 
ook zo in de provincie waar de partij van meneer Fiers in de meerderheid zit. Dat is ook in de gemeenten 
zo waar de partij van meneer Fiers in de meerderheid zit. En ik weet wel; wat dit concreet voorstel betreft, 
zullen we inderdaad post per post moeten stemmen als hij dat wil. En we zullen dat dan ook doen, dat is 
geen enkel probleem. De spelregels zijn de spelregels, maar men kan daarvan afwijken. Ge kunt ook 
gezamenlijke voordrachten doen, als iedereen dat aanvaardt, dan kunnen we wat efficiënter werken. 
Maar geen probleem, wij hebben tijd, meneer de voorzitter. Het enige wat we moeten doen is straks een 
seintje geven aan de cateraar dat het half 8 of half 9 wordt, maar we hebben allemaal tijd. 

De heer voorzitter 

Goed, ik denk dat dat duidelijk is. Ik heb de kandidatuur van mevrouw Gillis. Meneer Gryffroy. 

De heer Gryffroy 

Ik wil herhalen wat wij als fractie de vorige keer ook gezegd hebben. Het is inderdaad de meerderheid die 
zijn verantwoordelijkheid moet nemen binnen die raden van bestuur en algemene vergaderingen. Die 
kunnen ondervraagd worden in commissies en in de provincieraad. Wij verwachten dan ook, en ik denk 
dat dat ook normaal is, dat er hier en daar duidelijke rapportering is. Duidelijke rapportering, niet 
verwijzen naar teksten en algemene jaarverslagen enzovoort, maar als wij zeggen: we willen van dit of 
dat, bijvoorbeeld van Lemberge of van IMEWO, een duidelijk standpunt weten omtrent een aantal zaken, 
dat we in mensentaal daar een duidelijk antwoord op krijgen. En voor de rest zijn wij als fractie voor de 
visie: het is een meerderheid die ervoor gekozen heeft om met die krappe meerderheid verder te gaan en 
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dan moeten zij ook maar maken dat zij de goede, capabele mensen in die raden van bestuur zetten waar 
zij verantwoordelijk voor zijn. En ik denk, meneer Fiers van Groen, ge moet ook niet heiliger zijn dan de 
paus. Kijk maar wat er gebeurt in de stad Gent. Wel, ik zal het niet uitleggen, maar als ik hoor wat ze daar 
doen, dan zijn jullie blijkbaar ook in dat bedje ziek.  

De heer voorzitter 

Ja, collega? 

De heer Herman 

Dank u wel, voorzitter. Enkele opmerkingen over hetgeen de collega van de N-VA zegt. Ik stel vast dat zij 
hier in een openbare vergadering toch wel een ander geluid laten horen dan hetgeen zij in de commissie 
stellen. In de Eerste Commissie hebben zij duidelijk gesteld dat zij de mandatenverdeling over de 
oppositie en de meerderheid oneerlijk vonden. Dat is zeer duidelijk gezegd geweest. Het zal wellicht in 
het verslag staan. En nu, met de camera’s erbij, laten zij een ander geluid horen. Wij vinden dat de 
oppositie inderdaad beter en eerlijker bedeeld zou moeten worden. 

De heer voorzitter 

Ja, meneer Herman, wij nemen daar akte van. Ik stel ondertussen vast dat ik de kandidatuur binnen heb 
van mevrouw Gillis als effectief lid in het PMC en dat er gevraagd is om individueel te stemmen. Ik zal 
dus individueel laten stemmen over ieder van de leden om effectief lid te worden van dat Provinciaal 
Managementcomité. Nog een tussenkomst? Ja, meneer Gryffroy. 

De heer Gryffroy 

Ja, ik wil graag reageren op de tussenkomst van mijn collega van Vlaams Belang. Wat u zegt, is pertinent 
onjuist. Wij hadden het over deze raden van besturen waar de oppositie inderdaad vertegenwoordigd kan 
worden en waarvan wij toen gezegd hebben: wij zijn de grootste fractie en sowieso de grootste 
oppositiefractie, en dan vonden wij dat wij zwaarder mochten wegen dan de andere twee 
oppositiefracties. Dat is hetgeen wat gezegd is, en niet over die raden van besturen waarvoor 
oppositiefracties, zelfs statutair, lees de staturen maar na, eigenlijk niet in aanmerking kunnen komen. 

De heer voorzitter 

Is de stemapparatuur klaar of wenst er nog iemand het woord? Deputé Vercamer en dan gaan we 
stemmen. 

De heer gedeputeerde Vercamer 

Heel kort en voor alle duidelijkheid, want dat zal misschien nog gezegd worden: de beslotenheid van 
commissievergaderingen? Niets beslotenheid van commissievergaderingen. De commissies zijn 
openbaar en de verslagen ook.  

De heer voorzitter 

Goed. Is de stemapparatuur klaar? Dan stemmen we nu geheim over de kandidatuur van mevrouw 
Riet Gillis. De stemming is geopend. 
 
[stemming] 
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Heeft iedereen gestemd? Sluiting van de stemming. 
Het resultaat: 6 stemmen voor mevrouw Gillis. 38 ‘nee’, 26 onthoudingen, 2 afwezigen. 
 
Goed, dan hebben we het over de kandidatuur van mevrouw Van Duyse. Opening van de stemming. 
 
[stemming] 
 
Heeft iedereen gestemd? Sluiting van de stemming. 
Het resultaat. 37 ‘ja’, 6 ‘nee’, 26 onthoudingen en 3 afwezigen.  
 
De stemming is bezig, meneer Fiers. Na afloop van de stemming over de effectieven ga ik u opnieuw het 
woord geven. 
 
Wij stemmen dan over de kandidatuur van meneer Alexander Vercamer. Opening van de stemming. 
 
[stemming] 
 
Einde van de stemming. Resultaat. 39 ‘ja’, ‘7’ nee’, 24 onthoudingen, 2 afwezigen. 
 
Dan stemmen we over de kandidatuur van meneer De Coninck. Opening van de stemming. 
 
[stemming] 
 
Heeft iedereen gestemd? Sluiting van de stemming. 
Resultaat. 38 ‘ja’, 6 ‘nee’, 26 onthoudingen en 2 afwezigen. 
 
Dan stemmen we over de kandidatuur van meneer Versnick. Opening van de stemming. 
 
[stemming] 
 
Heeft iedereen gestemd? Sluiting van de stemming. 
37 ‘ja’-stemmen, 6 ‘nee’-stemmen, 25 onthoudingen, 4 leden hebben niet deelgenomen aan de 
stemming.  
 
Dan stemmen we over de kandidatuur van Dominique Buysse. Opening van de stemming. 
 
[stemming] 
 
Heeft iedereen gestemd? Einde van de stemming. 
Resultaat. 37 ‘ja’-stemmen, 6 ‘nee’-stemmen, 25 onthoudingen en 4 leden hebben niet gestemd. 
 
Dan hebben we gestemd over de effectieve leden en we stellen vast dat verkozen zijn: 
Nicole Van Duyse, Alexander Vercamer, Philippe De Coninck, Geert Versnick en Dominique Buysse. 
Voor we overgaan tot de verkiezing van de plaatsvervangende leden, meneer Fiers? 

De heer Fiers 

Dank u, voorzitter. Twee dingen. Kunt u mij uitleggen waarom u de volgorde van stemming over 
personen heeft gehanteerd, zoals u deze gehanteerd heeft? Is daar een objectieve grondslag voor? Het 
was in elk geval niet alfabetisch, denk ik. Dan twee. Wat de stemming over de plaatsvervangende leden 
betreft, draag ik niemand voor en ik heb er namens mijn fractie ook geen bezwaar tegen dat die 
stemming in één stembeurt gebeurt. 
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De heer voorzitter 

Dan herhaal ik, ik heb het eigenlijk al voorgelezen, voor plaatsvervangende leden worden voorgedragen: 
Hilde De Sutter, Phaedra Van Keymolen, Marc De Buck, Geert Eeman en Laurenz Peleman. We 
stemmen hier in één beurt over. Klaar? Opening van de stemming. 
 
[stemming] 
 
Heeft iedereen gestemd? Einde van de stemming. 
37 ‘ja-stemmen, 7 ‘nee’-stemmen, 26 onthoudingen en 2 afwezigen. Dus bij dezen zijn de genoemde 
kandidaten aangeduid als plaatsvervangende leden.  

PUNT 2. RATO VWZ (OPENBARE ZITTING) 

Aanduiding van 19 vertegenwoordigers in de algemene vergadering w.o. 1 gedeputeerde 
Aanduiding van 6 bestuurders w.o. 1 gedeputeerde 

De heer voorzitter 

Ik heb hier een reeks voordrachten en ik zie ook hier dat naast de voordrachten die ik binnen heb van 
Alexander Vercamer, Joop Verzele, Nicole Van Duyse, Georges Anthuenis, Marleen Maenhout en 
Freija Dhondt, ook de kandidatuur van mevrouw Gillis binnen is. Ja? 

De heer Fiers 

Dank u, voorzitter. U had daarnet ook niet geantwoord op mijn vraag over de motivatie van de volgorde, 
want dat gaat zich natuurlijk elk punt opnieuw manifesteren. Hoe gaat u die volgorde nu doen? 

De heer voorzitter 

Ik heb een reeks voordrachten gekregen en wanneer er staande de zitting hier voordrachten komen, 
stemmen we eerst over de kandidaten die staande de zitting voorgedragen worden, en daarna over de 
kandidaten in de volgorde van de lijst die ik gekregen heb. Dat is duidelijk en eenvoudig.  
 
Ik zal voorstellen dat we nu overgaan tot stemming. Eerst gaan we over tot stemming over de 
kandidatuur van Riet Gillis voor de vzw RATO. Opening van de stemming. 
 
[stemming] 
 
Heeft iedereen gestemd? Sluiting van de stemming. 
6 ‘ja’-stemmen, 37 ‘nee’-stemmen, 26 onthoudingen en 3 leden hebben niet deelgenomen aan de 
stemming.  
 
Dan gaan we over tot stemming over de kandidatuur van Alexander Vercamer. Opening van de 
stemming. 
 
[stemming] 
 
We zijn sneller dan onze schaduw momenteel. Heeft iedereen gestemd? Sluiting van de stemming. 
37 ‘ja’, 6 ‘nee’, 26 onthoudingen en 3 leden hebben niet deelgenomen aan de stemming.  
 
Ik ga over tot de volgende kandidatuur. Dat is de heer Joop Verzele. Zijn we klaar? Ja? Opening van de 
stemming. Daar gaan we dan. 
 
[stemming] 
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Heeft iedereen gestemd? Einde van de stemming. 
37 ‘ja’, 6 ‘nee’, 26 onthoudingen en 3 afwezigen. 
 
Dan gaan we over tot de stemming over de volgende kandidaat. Dat is Nicole Van Duyse. Opening van 
de stemming. 
 
[stemming] 
 
Heeft iedereen gestemd? Einde van de stemming. 
37 ‘ja’, 5 ‘nee’, 26 onthoudingen en 4 afwezigen. 
 
Dan gaan we over tot de volgende stemming. Dat is de kandidatuur van Georges Anthuenis. Opening 
van de stemming. 
 
[stemming] 
 
Heeft iedereen gestemd? Einde van de stemming. 
37 ‘ja’, 5 ‘nee’, 26 onthoudingen en 4 afwezigen. 
 
Dan gaan we over tot de volgende stemming. Kandidatuur van Marleen Maenhout. Opening van de 
stemming. 
 
[stemming] 
 
Heeft iedereen gestemd? Einde van de stemming. 
37 ‘ja’, 5 ‘nee’, 26 onthoudingen en 4 afwezigen. 
 
De volgende kandidatuur die we hebben is van Freija Dhondt. Opening van de stemming. 
 
[stemming] 
 
Heeft iedereen gestemd? Sluiting van de stemming. 
37 ‘ja’, 6 ‘nee’, 26 onthoudingen en 3 afwezigen. 
 
Het resultaat van de stemming voor vzw RATO. Voor de aanduiding van de vertegenwoordigers in de 
algemene vergadering, waaronder één gedeputeerde, zijn verkozen: Alexander Vercamer, Joop Verzele, 
Nicole Van Duyse, Georges Anthuenis, Marleen Maenhout en Freija Dhondt.  
 
Nu gaan we over tot de aanduiding van zes bestuurders bij RATO, waaronder één gedeputeerde. De 
kandidaat-bestuurders zijn de zes verkozenen voor de algemene vergadering en de gedeputeerde onder 
hen is, zoals u wel zult weten, de functioneel bevoegde gedeputeerde Alexander Vercamer. Vraagt gij 
één stemming over het geheel? Goed, dan stemmen we over de aanduiding van die bestuurders. 
Opening van de stemming. 
 
[stemming] 
 
Heeft iedereen gestemd? Einde van de stemming. 
37 ‘ja’, 6 ‘nee’, 26 onthoudingen en 3 afwezigen. Bij dezen zijn de zes bestuurders aangeduid. 

PUNT 3. GENTSE HAVENGEMEENSCHAP (OPENBARE ZITTING) 

Voordracht van 1 bestuurder 

De heer voorzitter 

Hiervoor heb ik de kandidatuur van Geert Versnick. We gaan over tot de stemming. Opening van de 
stemming. 
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[stemming] 
 
Heeft iedereen gestemd? Einde van de stemming. 
38 ‘ja’, 7 ‘nee’, 25 onthoudingen en 2 afwezigen. Bij dezen is de deputé Versnick aangeduid als 
bestuurder in de Gentse Havengemeenschap. 

PUNT 4. PROJECTVERENIGING VOOR AANVULLEND GRONDBELEID (PROVAG) (OPENBARE ZITTING) 

Aanduiding van 3 effectieve bestuurders 
Aanduiding van 1 plaatsvervangend bestuurder 
Aanduiding van 1 bestuurder met raadgevende stem 

De heer voorzitter 

De aanduiding van één bestuurder met raadgevende stem is weggevallen aangezien geen enkel 
provincieraadslid aan de voorwaarden hiervoor voldoet. 
Ik heb de kandidaturen binnen van Gerda Zenner-De Gryze, Philippe De Coninck en Joris 
Vandenbroucke als effectieve bestuurders en Marleen Maenhout als plaatsvervanger. Kunnen we 
hierover in één keer stemmen? Akkoord? Dan open ik de stemming hierover. 
 
[stemming] 
 
Heeft iedereen gestemd? Einde van de stemming. 
37 ‘ja’, 6 ‘nee’, 26 onthoudingen en 3 afwezigen. Bij dezen zijn de bestuurders hier aangeduid. 

PUNT 5. POM OOST-VLAANDEREN (OPENBARE ZITTING) 

Aanduiding van 12 bestuurders w.o. Geert Versnick als voorzitter 
Aanduiding van 2 commissarissen 

De heer voorzitter 

Kandidaten voor de aanduiding van twaalf bestuurders waaronder Geert Versnick als voorzitter zijn 
Jozef Dauwe, Gerda Zenner-De Gryze, Jo De Cuyper, Dirk Otte, Kenneth Taylor, Peter Hertog, 
Dirk De Meerleer en ik kijk op mijn blaadjes voor de voordrachten. Freddy Boels, Johan Van Duyse en 
dan heb ik ook de kandidatuur van Stephan Bourlau en van Jan Fiers. Hiermee heb ik twaalf kandidaten 
voor twaalf functies. Ik denk dat we in één keer kunnen stemmen. We gaan hierover stemmen. Opening 
van de stemming. 
 
[stemming] 
 
Heeft iedereen gestemd? Einde van de stemming. 
70 ‘ja’ en 2 afwezigen. Hoe is het mogelijk? Goed. 
 
Excuseer, ik had de commissarissen vergeten. Hiervoor heb ik de kandidatuur van Hilde De Sutter en 
Martine Verhoeve. Mijn verontschuldigingen voor deze vergetelheid. Kunnen we hierover stemmen? 
Opening van de stemming. 
 
[stemming] 
 
Heeft iedereen gestemd? Sluiting van de stemming. 
54 ‘ja’, 5 ‘nee’, 11 onthoudingen en 2 afwezigen. Bij dezen zijn de vrouwelijke commissarissen 
aangeduid. 
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PUNT 6. SCHELDEMONDRAAD (OPENBARE ZITTING) 

Aanduiding van 3 effectieve leden 
Aanduiding van 3 plaatsvervangende leden 

De heer voorzitter 

Daarvoor heb ik de aanduiding als effectieven van André Denys en Geert Versnick als functioneel 
bevoegden en de aanduiding van Eddy Couckuyt, Luc Maes en Peter Hertog als effectieve leden. En de 
aanduiding van drie plaatsvervangende leden: Jo De Cuyper, Marc De Buck en Laurenz Peleman. 
Kunnen we hierover in één adem stemmen? Goed. Dan open ik de stemming. 
 
[stemming] 
 
Heeft iedereen gestemd? Sluiting van de stemming. 
39 ‘ja’, 6 ‘nee’, 24 onthoudingen en 3 afwezigen.  

PUNT 7. STREEKPLATFORM + MEETJESLAND VZW (OPENBARE ZITTING) 

Aanduiding van 5 leden van de algemene vergadering 
Aanduiding van 3 bestuurders uit de aangeduide leden van de algemene vergadering 

De heer voorzitter 

Aanduiding van vijf leden van de algemene vergadering, niet noodzakelijk wonend in het werkingsgebied. 
Zoals u weet zijn alle verkozenen die wonen in het werkingsgebied automatisch lid van die algemene 
vergadering.  
Dan de aanduiding van drie bestuurders uit de aangeduide leden van de algemene vergadering. Dat wil 
zeggen: uit diegenen die hier officieel aangeduid worden en die in het gebied wonen. Ik heb daarvoor de 
kandidaturen van Annick Willems, Philippe De Coninck en Dominique Buysse. Vraagt iemand een 
stemming over deze kandidaturen? Zowel voor effectieve leden als voor bestuurders. Kunnen we 
daarover in één keer stemmen? Goed. Opening van de stemming. 
 
[stemming] 
 
Heeft iedereen gestemd? Einde van de stemming. 
38 ‘ja’, 6 ‘nee’, 26 onthoudingen en 2 afwezigen.  

PUNT 8. ERSV OOST-VLAANDEREN VZW (OPENBARE ZITTING) 

Aanduiding van 2 leden van de algemene vergadering 

De heer voorzitter 

Ik heb hiervoor de kandidaturen van Jo De Cuyper en Geert Versnick. Kunnen we hierover stemmen in 
één beurt? Opening van de stemming. 
 
[stemming] 
 
Heeft iedereen gestemd? Einde van de stemming. 
38 ‘ja’, 6 ‘nee’, 26 onthoudingen en 2 afwezigen.  
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PUNT 9. RESOC’S (OPENBARE ZITTING) 

Aanduiding van 5 effectieve en 5 plaatsvervangende leden in de RESOC Gent en rondom Gent 
Aanduiding van 5 effectieve en 5 plaatsvervangende leden in de RESOC Meetjesland, Leiestreek en 
Schelde 
Aanduiding van 5 effectieve en 5 plaatsvervangende leden in de RESOC Waas en Dender 
Aanduiding van 5 effectieve en 5 plaatsvervangende leden in de RESOC Zuid-Oost-Vlaanderen 

De heer voorzitter 

De eerste RESOC is die van Gent en rondom Gent. Ik heb hiervoor de kandidatuur van 
Elisabet Dooms… Meneer Fiers, u heeft het woord gevraagd? U krijgt het woord. 

De heer Fiers 

Dank u, voorzitter. Kijk, dit is nu een goed voorbeeld van waar wij veel mensen naar organen 
afvaardigen. Als je alle RESOC’s samentelt, dan zit je aan 40 mandaten van de 72 provincieraadsleden. 
In de wetenschap dat RESOC’s ook samengesteld zijn uit lokale besturen waar veelal dezelfde klassieke 
partijen in de meerderheid zitten, lijkt het mij een gemiste kans om hier geen forum te bieden aan 
oppositiepartijen om daar ook iemand naar af te vaardigen. Dat betekent niet dat ge al die mensen van 
de oppositiepartijen moet afvaardigen, maar hier, denk ik, is er een opportuniteit om dat wel te doen. Het 
is in die optiek dat wij ook voor alle RESOC’s iemand voorgedragen hebben.  

De heer voorzitter 

Gedeputeerde Vercamer. 

De heer gedeputeerde Vercamer 

Wel, meneer de voorzitter, ik herhaal wat ik al herhaald heb. Het is trouwens eigenlijk onmogelijk om in 
elk van die RESOC’s – u zegt: veertig, nee, het gaat over afzonderlijke RESOC’s met elk vijf effectieven 
en vijf plaatsvervangers. Als we daar telkens de oppositiepartijen in vertegenwoordigd krijgen, dan komen 
we op een verhouding van twee voor de meerderheid en drie voor de oppositie. En aangezien het zo 
moeilijk kiezen was tussen de drie oppositiepartijen die ons even lief zijn, hebben we gezegd: we gaan 
dat bij de meerderheid houden. Te meer omdat we weten dat uw partij dat perfect zal corrigeren, zeker 
wat de RESOC Gent en Ommeland betreft, door haar intreden in het college van burgemeester en 
schepenen en dus in de meerderheid van de stad Gent. 

De heer voorzitter 

Tweede tussenkomst, meneer Fiers. 

De heer Fiers 

Dank u, voorzitter. Ik voel mij toch geroepen om even te reageren. Ik vind het persoonlijk nogal een 
belachelijk argument van de eerste gedeputeerde. Het zijn eigenlijk twee belachelijke argumenten.  
Eén. We zitten hier niet in Gent, we zitten hier in het provinciebestuur en dat geeft ons een helikopterview 
over wat er gebeurt in de provincie. De RESOC’s zijn gebiedsdekkend, dus dat betekent dat we daar het 
voortouw kunnen nemen om een aantal initiatieven te nemen die misschien lokale besturen op ideeën 
kunnen brengen, want dat doen we dus niet.  
Twee. Wat het eerste argument betreft, u zegt: ‘och godarme, als we dat moesten verdeeld hebben over 
de verschillende oppositiepartijen, dan kwamen we zelf in de verdrukking.’ Het is perfect denkbaar dat ge 
alle mandaten die hier nu in de RESOC’s moeten ingevuld gaan worden, (dat zijn er wel degelijk veertig, 
dat zijn er tien per RESOC (vijf effectieven en vijf plaatsvervangers), dat je daar een afspiegeling zou 
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gemaakt hebben van de provincieraad. Zelfs nog niet eens. En dat zou dan betekenen dat ge 
bijvoorbeeld twee of drie, wat Groen betreft, mandaten in de RESOC’s, en dat mogen gerust 
plaatsvervangers zijn, ter beschikking had kunnen stellen. Goed, u heeft gekozen voor een andere logica. 
Ik kan dat alleen maar betreuren. Maar ik denk dat we daarmee geen vooruitgang boeken. 

De heer voorzitter 

Gedeputeerde Vercamer. 

De heer gedeputeerde Vercamer 

Voorzitter, het is het laatste wat ik daarover ga zeggen. Voor de rest zal ik altijd maar moeten herhalen 
wat ik nu ga zeggen. Er is een tijd geweest dat we de discussie voerden toen uw partij in de Vlaamse 
meerderheid zat. Ik heb uw voorgangers toen aangemoedigd om wat dat betreft een decretaal initiatief te 
nemen. Mijn partij zat toen niet in de meerderheid in Vlaanderen. Men heeft dat niet gedaan. Men heeft 
een zeer ingewikkelde regeling gemaakt in het decreet, die eigenlijk door de feiten ondertussen 
achterhaald is, want de samenstelling van de colleges is ondertussen zo divers geworden, dat die 
ingewikkelde regeling eigenlijk geen effect meer heeft. Conclusie: wij houden ons rigoureus aan de 
regelgeving, meneer de voorzitter. We passen die consequent toe, ook in dezen, welwetende dat die 
samenstelling van die RESOC niet alleen gebeurt door vijf effectieven en vijf plaatsvervangers van de 
provincie, maar dat daar ook andere vertegenwoordigers bijkomen, waardoor er automatisch een 
evenwicht bereikt wordt dat door collega Fiers beoogd wordt.  

De heer voorzitter 

Goed, ik stel voor dat we dan verder gaan. We hebben zes kandidaten. Dat zijn: Elisabet Dooms, 
Hilde De Sutter, Gerda Zenner-De Gryze, Geert Versnick, Martine Verhoeve en Joris Vandenbroucke. En 
dan vijf plaatsvervangers: Grillaert, Leentje; Vercamer, Alexander; De Buck, Marc; Maenhout, Marleen en 
De Potter, Sara.  
 
We zullen eerst stemmen over de kandidatuur van mevrouw Dooms. Is men klaar? Opening van de 
stemming over de kandidatuur van Elisabet Dooms.  
 
[stemming] 
 
Heeft iedereen gestemd? Einde van de stemming. 
11 ‘ja’, 32 ‘nee’, 26 onthoudingen en 3 afwezigen.  
 
Dan stemmen we over de kandidatuur van mevrouw De Sutter. Opening van de stemming. 
 
[stemming] 
 
Heeft iedereen gestemd? Einde van de stemming. 
37 ‘ja’, 5 ‘nee’, 26 onthoudingen en 4 afwezigen.  
 
Dan stemmen we over de kandidatuur van mevrouw Zenner. Opening van de stemming. 
 
[stemming] 
 
Heeft iedereen gestemd? Einde van de stemming. 
38 ‘ja’, 6 ‘nee’, 26 onthoudingen en 2 afwezigen.  
 
Dan stemmen we over de kandidatuur van Geert Versnick. Opening van de stemming. 
 
[stemming] 
 
Heeft iedereen gestemd? Einde van de stemming. 
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35 ‘ja’, 6 ‘nee’, 26 onthoudingen en 5 afwezigen.  
 
De volgende kandidatuur is van Martine Verhoeve. Opening van de stemming. 
 
[stemming] 
 
Heeft iedereen gestemd? Sluiting van de stemming. 
38 ‘ja’, 4 ‘nee’, 27 onthoudingen en 3 afwezigen.  
 
Dan stemmen we over de kandidatuur van Joris Vandenbroucke. Opening van de stemming. 
 
[stemming] 
 
Heeft iedereen gestemd? Sluiting van de stemming. 
37 ‘ja’, 6 ‘nee’, 26 onthoudingen en 3 afwezigen.  
 
Mag ik voorstellen dat we over de plaatsvervangers in één stemming beslissen? Akkoord? Dan stemmen 
we over de vijf plaatsvervangers, zijnde Leentje Grillaert, Alexander Vercamer, Marc De Buck, 
Marleen Maenhout en Sara De Potter, in één stemming. Opening van de stemming. 
 
[stemming] 
 
Heeft iedereen gestemd? Sluiting van de stemming. 
36 ‘ja’, 6 ‘nee’, 25 onthoudingen en 5 afwezigen. Bij dezen zijn voor de RESOC Gent en rondom Gent de 
effectieven en de plaatsvervangers aangeduid. 
 
We gaan over tot de RESOC Meetjesland, Leiestreek en Schelde. Daarvoor heb ik de kandidatuur van 
meneer Jan Fiers binnengekregen, die van Henk Heyerick, Geert De Roo, Hugo Leroy, 
Philippe De Coninck en Freija Dhondt.  
 
Ik zou voorstellen dat we eerst stemmen over de kandidatuur van de heer Fiers. Opening van de 
stemming. 
 
[stemming] 
 
Heeft iedereen gestemd? Einde van de stemming. 
5 ‘ja’, 38 ‘nee’, 25 onthoudingen en 4 afwezigen. 
 
Ja, meneer Fiers, u hebt de reacties gehoord. 

De heer Fiers 

Voorzitter, ik ben te bescheiden om op mezelf te stemmen. 

De heer voorzitter 

We gaan dan kijken of de volgende kandidaten evenveel succes hebben. We gaan stemmen over de 
kandidatuur van Henk Heyerick. Opening van de stemming. 
 
[stemming] 
 
Heeft iedereen gestemd? Sluiting van de stemming. 
37 ‘ja’, 7 ‘nee’, 25 onthoudingen en 3 afwezigen. 
 
Dan stemmen we over de volgende kandidaat, Geert De Roo. Opening van de stemming. 
 
[stemming] 
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Heeft iedereen gestemd? Einde van de stemming. 
38 ‘ja’, 6 ‘nee’, 26 onthoudingen en 2 afwezigen. 
 
Dan stemmen we over Hugo Leroy. Opening van de stemming. Ik zag meneer Leroy al bedenkelijk 
kijken.  
 
[stemming] 
 
Heeft iedereen gestemd? Einde van de stemming. 
37 ‘ja’, 6 ‘nee’, 26 onthoudingen en 3 afwezigen. 
 
Na Leroy krijgen we De Coninck, Philippe. Opening van de stemming. 
 
[stemming] 
 
Heeft iedereen gestemd? Einde van de stemming. 
38 ‘ja’, 6 ‘nee’, 26 onthoudingen en 2 afwezigen. 
 
Dan krijgen we Freija Dhondt. Opening van de stemming. 
 
[stemming] 
 
Heeft iedereen gestemd? Einde van de stemming. 
38 ‘ja’, 6 ‘nee’, 26 onthoudingen en 2 afwezigen. Bij dezen zijn de leden aangeduid.  
 
Mag ik vragen dat er over de plaatsvervangers in één keer gestemd wordt? Het gaat over 
Annick Willems, Joop Verzele, Marc De Buck, Geert Versnick en Dominique Buysse. Opening van de 
stemming. 
 
[stemming] 
 
Heeft iedereen gestemd? Sluiting van de stemming. 
38 ‘ja’, 6 ‘nee’, 26 onthoudingen en 2 afwezigen. Bij dezen zijn ook de plaatsvervangers aangeduid. 
 
Dan gaan we over naar de RESOC Waas en Dender. Daarvoor heb ik de kandidatuur binnen van 
mevrouw Riet Gillis, van Jo De Cuyper, Nicole Van Duyse, Hilde Bruggeman, Georges Anthuenis en 
Goedele De Cock. We gaan eerst stemmen over de kandidatuur van mevrouw Riet Gillis. Wilt u het 
woord? Ja? Meneer Gryffroy? 

De heer Gryffroy 

We hebben telkenmale 38 stemmen voor, 6 ‘nee’-stemmen, 2 afwezigen en 26 onthoudingen. Ge kunt 
die poppenkast nog heel lang doorvoeren. Zelfs binnen uw eigen fractie slaagt u er niet in om alle 
mensen op dezelfde knop te doen drukken. Qua ecologische footprint, wat toch heel belangrijk is voor 
jullie, weet ik niet … Beseft waar gij mee bezig bent. De verlichting moet hier twee uur langer blijven 
branden, de verwarming moet hier langer blijven draaien, enzovoort. Ik bedoel: ge beseft toch politiek, 
rekenkundig, dat ge het niet kunt halen een kandidaat voor te stellen. Als het puur voor de show is, voor 
de camera’s enzovoort, dan is dat zo, maar eigenlijk is het belachelijk. 

De heer Fiers 

Voorzitter, ik kan niet anders dan hierop te reageren, natuurlijk, waardoor we misschien nog langer blijven 
zitten, collega Gryffroy. Ik stel met belangstelling vast dat de N-VA heel veel aandacht heeft voor de 
ecologische voetafdruk. Ik hoop dat ze dat op andere plaatsen even hard gaan doen en op andere 
momenten, als het er werkelijk op aankomt. Gijzelen wij de provincieraad, doen we dat voor de 
camera’s? Ik denk dat wij hier ten volle ons mandaat opnemen, dat zult u ons niet kwalijk nemen. 
Bovendien, dat de provincieraadsleden hier allemaal zijn; wij zijn hier toch allemaal verwacht straks op 
een afscheidsplechtigheid, anders kunnen we misschien tussendoor nog op café gaan. Niets let u om dat 
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te doen, trouwens. Die 38 stemmen van de meerderheid, het zal vooral voor hen van belang zijn dat het 
hier vandaag allemaal goed afloopt. Maar daar gaat het mij niet om. Wij dragen mensen voor omdat wij 
denken dat ze daar zinvolle dingen kunnen gaan doen. Ik denk niet dat ik daar iets verkeerd mee doe. Ik 
vind het eigenlijk eerder omgekeerd. Als u nu ons probeert in een kwaad daglicht te zetten, dan betreur ik 
dat heel erg, want ik denk dat wij met de oppositie beter aan hetzelfde zeil zouden trekken.  

De heer voorzitter 

Ik stel voor dat we, dit gezegd zijnde, overgaan tot de stemming. Mevrouw Riet Gillis is de eerste 
kandidaat waar we over gaan stemmen. Ik veronderstel dat het stemapparaat inmiddels klaar is en dat 
we kunnen overgaan tot de opening van de stemming. Ja. 
 
[stemming] 
 
Heeft iedereen gestemd? Einde van de stemming. 
8 ‘ja’, 39 ‘nee’, 22 onthoudingen en 3 afwezigen.  
 
Dan gaan we over tot de stemming over Jo De Cuyper. Opening van de stemming. 
 
[stemming] 
 
Heeft iedereen gestemd? Sluiting van de stemming. 
38 ‘ja’, 6 ‘nee’, 26 onthoudingen en 2 afwezigen.  
 
Dan stemmen we over Nicole Van Duyse. Opening van de stemming. 
 
[stemming] 
 
Heeft iedereen gestemd? Einde van de stemming. 
38 ‘ja’, 5 ‘nee’, 26 onthoudingen en 3 afwezigen.  
 
Dan stemmen we over Hilde Bruggeman. Opening van de stemming. 
 
[stemming] 
 
Heeft iedereen gestemd? Einde van de stemming. 
37 ‘ja’, 8 ‘nee’, 23 onthoudingen en 4 afwezigen.  
 
De volgende kandidaat is Georges Anthuenis. Opening van de stemming. 
 
[stemming] 
 
Heeft iedereen gestemd? Einde van de stemming. 
38 ‘ja’, 6 ‘nee’, 26 onthoudingen en 2 afwezigen.  
 
De laatste in de rij bij de effectieven is Goedele De Cock. Opening van de stemming. 
 
[stemming] 
 
Heeft iedereen gestemd? Einde van de stemming. 
38 ‘ja’, 11 ‘nee’, 21 onthoudingen en 2 afwezigen. Bij dezen zijn de effectieven aangeduid. 
 
Mag ik vragen dat we over de plaatsvervangers Leentje Grillaert, Jozef Dauwe, Kenneth Taylor, 
Luc Maes en De Meerleer, Dirk in één keer stemmen? Ja? Dan gaan we in één keer over de 
plaatsvervangers stemmen. Opening van de stemming. 
 
[stemming] 
 
Heeft iedereen gestemd? Einde van de stemming. 
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40 ‘ja’, 6 ‘nee’, 24 onthoudingen en 2 afwezigen. 
 
Dan gaan we over tot de RESOC Zuid-Oost-Vlaanderen. Hiervoor heb ik de kandidatuur binnen van de 
heer Rik Franck en verder van Eddy Couckuyt, Phaedra Van Keymolen, Vera De Merlier, Geert Eeman 
en Sara De Potter. Dezelfde werkwijze. We gaan eerst stemmen over de heer Rik Franck. Zodra we klaar 
zijn, uiteraard. Ja? Opening van de stemming. 
 
[stemming] 
 
Heeft iedereen gestemd? Sluiting van de stemming. 
6 ‘ja’, 52 ‘nee’, 12 onthoudingen en 2 afwezigen. 
 
Goed, dan gaan we stemmen over de volgende kandidaat. Dat is Eddy Couckuyt. Goed, de opening van 
de stemming. 
 
[stemming] 
 
Heeft iedereen gestemd? Sluiting van de stemming. 
39 ‘ja’, 7 ‘nee’, 24 onthoudingen en 2 afwezigen. 
 
We stemmen dan over Phaedra Van Keymolen. Opening van de stemming. 
 
[stemming] 
 
Heeft iedereen gestemd? Sluiting van de stemming. 
36 ‘ja’, 7 ‘nee’, 25 onthoudingen en 4 afwezigen. 
 
De volgende kandidate, Vera De Merlier. Opening van de stemming. 
 
[stemming] 
 
Heeft iedereen gestemd? Sluiting van de stemming. 
37 ‘ja’, 7 ‘nee’, 25 onthoudingen en 2 afwezigen]. 
 
Dan stemmen we over Geert Eeman. Opening van de stemming. 
 
[stemming] 
 
Heeft iedereen gestemd? Einde van de stemming. 
38 ‘ja’, 7 ‘nee’, 25 onthoudingen en 2 afwezigen. 
 
En ten slotte stemmen we over Sara De Potter. Opening van de stemming. 
 
[stemming] 
 
Heeft iedereen gestemd? Einde van de stemming. 
35 ‘ja’, 7 ‘nee’, 24 onthoudingen en 6 afwezigen. 
 
Bij dezen stel ik dus vast dat Eddy Couckuyt, Phaedra Van Keymolen, Vera De Merlier, Geert Eeman en 
Sara De Potter verkozen zijn.  
 
Ik stel voor dat we over de plaatsvervangers in één stembeurt beslissen. Dat zijn Kathleen Hutsebaut, 
Joop Verzele, Caroline De Padt, Dirk Otte en Greet De Troyer. Opening van de stemming. 
 
[stemming] 
 
Heeft iedereen gestemd? Sluiting van de stemming. 
38 ‘ja’, 6 ‘nee’, 26 onthoudingen en 2 afwezigen. Bij dezen zijn ook de plaatsvervangers aangeduid en 
kunnen we overgaan tot punt 10. Dat is ook iets over lange afstand, maar nu gaat het over fietspaden. 
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PUNT 10. FIETSPADEN LANGE AFSTAND (OPENBARE ZITTING) 

Aanleg op de verlaten spoorwegbedding tussen de Oostveldstraat te Eeklo en de N49 te Kaprijke: 
goedkeuring van bestek en raming, opdracht te gunnen bij wijze van openbare aanbesteding 

De heer voorzitter 

Vraagt iemand hierover het woord? Meneer De Roo. 

De heer De Roo 

Dank u wel, meneer de voorzitter. Beste collega’s. Ik wil mijn bezorgdheid uitdrukken over dit project. Het 
tracé is uitgestippeld, daar zullen we het niet meer over hebben, dat is gepasseerd. Maar mijn vraag is … 
Er zijn nogal wat landbouwbedrijven langs het tracé. Bedrijfszetels die eigenlijk gedwarsboomd worden 
door het tracé. Dat geeft soms wat moeilijkheden. Het is zo gegroeid. Die bedrijven zijn uitgebouwd. Het 
tracé was bijna niet meer zichtbaar. Men heeft eroverheen gebouwd, met vergunningen weliswaar. En 
daardoor geeft dat nogal wat problemen naar de toekomst toe. Ik wil daar de aandacht op vestigen, 
moest het kunnen, om daar rekening mee te houden. Alles moet gedaan worden om de ongemakken 
daaromtrent zo beperkt mogelijk te houden, zowel voor de gebruikers van het pad als voor zij die er naast 
wonen en het vee dat erover moet. Het is allemaal niet zo simpel, denk ik. Ik vraag daar rekening mee te 
houden. Dank u wel. 

De heer voorzitter 

Gedeputeerde Hertog. 

De heer gedeputeerde Hertog 

Dank u, voorzitter. Het is een dossier met een lange baard. Het dateert van 2007, 2008, denk ik, toen het 
opgestart is. En een van de redenen dat het zolang geduurd heeft, is precies omdat er grondig overleg is 
geweest met alle belanghebbenden, zowel binnen de gemeente als de landbouwers. Het is een klassiek 
gegeven natuurlijk. Men neme een afgeschafte spoorweg die nog nauwelijks herkenbaar is in het 
landschap; dan is er altijd wel een aangelande, vaak landbouwers, die denken: die grond ligt hier toch, ik 
zal die maar incorporeren in mijn landerijen. En die planten er maïs op of die zetten er beesten op. En na 
verloop van tijd denken ze: ik doe dat nu al zo lang, het zal eigenlijk mijn grond wel zijn. Maar dat is 
natuurlijk niet zo. Ik neem ze dat ook niet kwalijk. Dat is des mensen. In de voorgaande eeuwen zijn er zo 
heel veel mensen zeer rijk geworden, van op die manier gronden in te panden. Maar het blijft natuurlijk 
een spoorwegbedding waar wij zo vaak mogelijk fietspaden op proberen aan te leggen. Er zijn grondige 
gesprekken geweest met alle betrokkenen. Het fietspad is hier en daar ook een beetje verplaatst. Er zijn 
ook veeroosters voorzien, zodanig dat de dieren op een diervriendelijke en gemakkelijke manier het 
fietspad kunnen kruisen. Maar het alternatief dat werd voorgesteld, namelijk een fietspad aanleggen 
langs de Gewestweg, is om velerlei redenen niet weerhoudend. Ten eerste omdat wij niet zomaar een 
fietspad mogen aanleggen langs de Gewestweg. Het is het gewest dat dat zelf doet, natuurlijk. Maar ook 
omdat daarvoor geen subsidies te verkrijgen zijn. Maar vooral toch omdat ons systeem van lange-
afstandsfietspaden de bedoeling heeft om vrijliggende fietspaden te zijn, waarbij er geen contact is 
tussen de fietsers en het autoverkeer. Vandaar dat wij toch geopteerd hebben, na lang overleg en 
maatregelen die er genomen zijn, om het oude spoorwegtracé te blijven volgen. 

De heer voorzitter 

Goed, dank u. Kunnen we overgaan tot de stemming? Opening van de stemming. 
 
[stemming] 
 
Heeft iedereen gestemd? Einde van de stemming.  



DEBATTEN 

16 Provincieraad van 23 januari 2013 

Unanimiteit. 68 ‘ja’, 4 afwezigen. 

PUNT 11. ECONOMISCHE RAAD VOOR OOST-VLAANDEREN VZW (EROV) (OPENBARE ZITTING) 

Aanduiding van 15 vertegenwoordigers in de algemene vergadering 
Voordracht van 13 bestuurders 
Voordracht van 1 kandidaat-voorzitter 
Voordracht van 1 kandidaat-ondervoorzitter 

De heer voorzitter 

Dan gaan we over tot punt 11, de EROV. Ik heb daar telkens evenveel kandidaturen, dacht ik, als er 
vertegenwoordigers zijn. Er zijn vijftien vertegenwoordigers in de algemene vergadering. Jozef Dauwe, 
Annick Willems, Hilde De Sutter, Alexander Vercamer, Geert Versnick, Martine Verhoeve, 
Marleen Maenhout, Geert Eeman, Joris Vandenbroucke en Peter Hertog. En ik heb verder 
Pietrala Matthijs, Liesbet Nys, Jeroen Lemaitre, Lena Van Boven en Riet Gillis, dacht ik. Kunnen we 
hierover in één keer stemmen? Ja? Goed. Dan stemmen we, maar ik zal daar ook aan willen koppelen de 
tweede stemming, de bestuurders. Er zijn dertien bestuurders en ook daarvoor heb ik de kandidaturen 
binnen van Jozef Dauwe, Annick Willems, Hilde De Sutter, Geert Versnick, Martine Verhoeve, 
Marleen Maenhout, Joris Vandenbroucke, Peter Hertog, Pietrala Matthijs, Liesbet Nys en 
Jeroen Lemaitre, en verder van Lena Van Boven en van Riet Gillis. Ik heb de voordracht van één 
kandidaat-voorzitter, dat is Jozef Dauwe. En de voordracht van één kandidaat-ondervoorzitter, dat is 
Geert Versnick. Kunnen we over dit volledig pakket in één keer stemmen? Goed. Opening van de 
stemming. 
 
[stemming] 
 
Heeft iedereen gestemd? Sluiting van de stemming. 
Unanimiteit. ‘68’ ja en 4 afwezigen. 

PUNT 12. REGIONAAL LANDSCHAP MEETJESLAND VZW (OPENBARE ZITTING) 

Aanduiding van 4 effectieve vertegenwoordigers in de algemene vergadering 
Aanduiding van 4 plaatsvervangende vertegenwoordigers in de algemene vergadering 
Voordracht van 1 bestuurder = kandidaat-voorzitter 

De heer voorzitter 

Dan gaan we over naar punt 12, de vzw Regionaal Landschap van het Meetjesland. Hiervoor heb ik de 
kandidatuur van Jan Fiers, van Geert De Roo, van Annick Willems, van Marleen Maenhout en van 
Dominique Buysse. Dus we zullen opnieuw, vermits er vier vertegenwoordigers zijn, vijf stemmingen 
hebben.  
 
We zullen eerst stemmen over de kandidatuur van Jan Fiers. Opening van de stemming. 
 
[stemming] 
 
Heeft iedereen gestemd? Einde van de stemming.  
9 ‘ja’, 47 ‘nee’, 13 onthoudingen en 3 afwezigen. 
 
Dan stemmen we over de kandidatuur van Geert De Roo. Opening van de stemming. 
 
[stemming] 
 
Heeft iedereen gestemd? Einde van de stemming.  
37 ‘ja’, 6 ‘nee’, 26 onthoudingen en 3 afwezigen. 
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Dan stemmen we over Annick Willems. Opening van de stemming. 
 
[stemming] 
 
Heeft iedereen gestemd? Einde van de stemming.  
37 ‘ja’, 6 ‘nee’, 26 onthoudingen en 3 afwezigen. 
 
Dan stemmen we over Marleen Maenhout. Opening van de stemming. 
 
[stemming] 
 
Heeft iedereen gestemd? Einde van de stemming.  
36 ‘ja’, 6 ‘nee’, 26 onthoudingen en 4 afwezigen. 
 
Dan stemmen we over Dominique Buysse. Opening van de stemming. 
 
[stemming] 
 
Heeft iedereen gestemd? Einde van de stemming.  
38 ‘ja’, 6 ‘nee’. Ik onthoud dingen. Dat heb ik niet gezien. 26 onthoudingen veronderstel ik. 
 
Goed, dan gaan we over tot de aanduiding van de plaatsvervangende kandidaten. Dat zijn 
Gerda De Gryze, Henk Heyerick, Philippe De Coninck en Joris Vandenbroucke en de voordracht van één 
bestuurder die ook kandidaat-voorzitter zal zijn, dat is Geert De Roo. Kunnen we dat in één stemming 
afhandelen? Opening van de stemming. 
 
[stemming] 
 
Heeft iedereen gestemd? Einde van de stemming.  
36 ‘ja’, 6 ‘nee’, 26 onthoudingen en 4 afwezigen. 

PUNT 13. REGIONAAL LANDSCHAP VLAAMSE ARDENNEN VZW (OPENBARE ZITTING) 

Aanduiding van 2 effectieve vertegenwoordigers in de algemene vergadering 
Aanduiding van 2 plaatsvervangende vertegenwoordigers in de algemene vergadering 
Voordracht van 2 bestuurders, waarvan 1 kandidaat-voorzitter 

De heer voorzitter 

Dan gaan we over naar het Regionaal Landschap Vlaamse Ardennen. Daar hebben we twee effectieve 
vertegenwoordigers in de algemene vergadering en daar heb ik de kandidatuur binnen van de heer 
Rik Franck, van Kathleen Hutsebaut en van Vera De Merlier.  
 
We zullen eerst stemmen over de kandidatuur van Rik Franck. Opening van de stemming. 
 
[stemming] 
 
Heeft iedereen gestemd? Sluiting van de stemming.  
7 ‘ja’, 43 ‘nee’, 17 onthoudingen en 5 afwezigen. 
 
We stemmen dan over de kandidatuur van Kathleen Hutsebaut. Opening van de stemming. 
 
[stemming] 
 
Heeft iedereen gestemd? Einde van de stemming.  
37 ‘ja’, 7 ‘nee’, 22 onthoudingen en 6 afwezigen. 
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Dan stemmen we over Vera De Merlier. Opening van de stemming. 
 
[stemming] 
 
Heeft iedereen gestemd? Sluiting van de stemming.  
38 ‘ja’, 6 ‘nee’, 22 onthoudingen en 6 afwezigen. 
 
Dan moeten we ook nog stemmen over twee plaatsvervangende vertegenwoordigers in de algemene 
vergadering. Joop Verzele en Dirk Otte. En de voordracht van twee bestuurders, waarvan één kandidaat-
voorzitter, Jozef Dauwe en een bestuurder, Dirk Otte. Kunnen we hierover in één keer stemmen? Ja? 
Eén stemming. Opening van de stemming. 
 
[stemming] 
 
Heeft iedereen gestemd? Einde van de stemming.  
38 ‘ja’, 7 ‘nee’, 25 onthoudingen en 2 afwezigen. 

PUNT 14. REGIONAAL LANDSCHAP SCHELDE-DURME VZW (OPENBARE ZITTING) 

Aanduiding van 2 effectieve vertegenwoordigers in de algemene vergadering 
Aanduiding van 2 plaatsvervangende vertegenwoordigers in de algemene vergadering 
Voordracht van 2 bestuurders 

De heer voorzitter 

Dan gaan we naar het Regionaal Landschap Schelde-Durme. Daar moeten we twee vertegenwoordigers 
aanduiden in de algemene vergadering, maar ik heb daar ook de kandidatuur binnen van mevrouw 
Riet Gillis, en verder van de heer Jozef Dauwe en Goedele De Cock. Ik stel voor dat we eerst stemmen 
over de kandidatuur van mevrouw Gillis. Opening van de stemming. 
 
[stemming] 
 
Heeft iedereen gestemd? Einde van de stemming.  
10 ‘ja’, 46 ‘nee’, 13 onthoudingen en 3 afwezigen. 
 
Dan stemmen we over de kandidatuur van de heer Jozef Dauwe. Opening van de stemming. 
 
[stemming] 
 
Heeft iedereen gestemd? Sluiting van de stemming.  
40 ‘ja’, 9 ‘nee’, 21 onthoudingen en 2 afwezigen. 
 
Dan stemmen we over Goedele De Cock. Opening van de stemming. 
 
[stemming] 
 
Heeft iedereen gestemd? Sluiting van de stemming.  
38 ‘ja’, 12 ‘nee’, 20 onthoudingen en 2 afwezigen. 
 
Dan moeten we ook nog stemmen over twee plaatsvervangende vertegenwoordigers in de algemene 
vergadering. Ik heb daarvoor de voordrachten van Jo De Cuyper en Peter Hertog, en twee bestuurders, 
Jozef Dauwe en Goedele De Cock. Kunnen we dat in één keer afhandelen? Ja? Dan gaan we daar in 
één keer over stemmen. Opening van de stemming. 
 
[stemming] 
 
Heeft iedereen gestemd? Einde van de stemming.  
38 ‘ja’, 7 ‘nee’, 25 onthoudingen en 2 afwezigen. 
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PUNT 15. GENT CONGRES VZW (OPENBARE ZITTING) 

Aanduiding van 3 vertegenwoordigers in de algemene vergadering, waarvan 1 met stemrecht 

De heer voorzitter 

Dan gaan we over naar punt 15, de vzw Gent Congres. Aanduiding van drie vertegenwoordigers in de 
algemene vergadering, waarvan één met stemrecht. Eddy Couckuyt wordt voorgedragen met stemrecht 
en verder Geert Versnick en Joris Vandenbroucke. Ik stel voor dat we daar over stemmen. Opening van 
de stemming. 
 
[stemming] 
 
Einde van de stemming, want iedereen heeft gestemd, zie ik. 
38 ‘ja’, 6 ‘nee’, 26 onthoudingen en 2 afwezigen. 
 
Bij dezen gebeurd. 

PUNT 16. PROJECTVERENIGING ARCHEOLOGISCHE DIENST WAASLAND (ADW) (OPENBARE ZITTING) 

Aanduiding van 2 bestuurders 

De heer voorzitter 

Dan gaan we over naar punt 16, Projectvereniging Archeologische Dienst Waasland. Aanduiding van 
twee bestuurders. De kandidaten zijn Georges Anthuenis en Peter Hertog. We gaan over tot de 
stemming. Opening van de stemming. 
 
[stemming] 
 
Heeft iedereen gestemd? Sluiting van de stemming. 
37 ‘ja’, 5 ‘nee’, 27 onthoudingen en 3 afwezigen. 

PUNT 17. KONINKLIJK BALLET VAN VLAANDEREN VZW (OPENBARE ZITTING) 

Voordracht van 1 beheerder 

De heer voorzitter 

Koninklijk Ballet van Vlaanderen. Voordracht van één beheerder. Kandidaat Jozef Dauwe. We gaan over 
tot de stemming. Opening van de stemming. 
 
[stemming] 
 
Heeft iedereen gestemd? Einde van de stemming. 
 
(gelach) 
 
Zelfs een kleine exhibitie was niet nodig, collega’s. 
 
42 ‘ja’, 6 ‘nee’, 19 onthoudingen en 5 afwezigen.  
Proficiat, collega.  
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PUNT 18. PROJECTVERENIGING KALE-LEIE ARCHEOLOGISCHE DIENST (KLAD) (OPENBARE ZITTING) 

Aanduiding van 2 bestuurders. 

De heer voorzitter 

Punt 18. KLAD. Aanduiding van twee bestuurders. Henk Heyerick en Hugo Leroy. Opening van de 
stemming. 
 
[stemming] 
 
Heeft iedereen gestemd? Einde van de stemming. 
38 ‘ja’, 5 ‘nee’, 27 onthoudingen en 2 afwezigen. 

De heer voorzitter 

Meneer Franck? 

De heer Franck 

Het is nu de derde stemming dat één van de stemmen … Afijn, wij stemmen allemaal tegen, en er komen 
er toch maar vijf op.  
 
(gefluister) 

De heer voorzitter 

Meneer Fiers heeft de nodige uitleg verschaft, dus ik denk dat ik dan buiten uw opmerking kan blijven en 
dat we ze kunnen schrappen. 

De heer Franck 

Deze opmerking mag geschrapt. 

De heer voorzitter 

Ja. Delete, hè? Goed, dan gaan we over naar punt 19. 

PUNT 19. NTGENT (OPENBARE ZITTING) 

Aanduiding van 2 beheerders 

De heer voorzitter 

NTGent. De aanduiding van twee beheerders. Daarvoor heb ik de kandidaturen van Jozef Dauwe en 
Sara De Potter binnen. Kunnen we hierover stemmen? Opening van de stemming. 
 
[stemming] 
 
Heeft iedereen gestemd? Einde van de stemming. 
39 ‘ja’, 6 ‘nee’, 24 onthoudingen en 3 afwezigen. 
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PUNT 20. PROVINCIAAL ARCHEOLOGISCH MUSEUM VAN ZUID-OOST-VLAANDEREN – SITE VELZEKE (PAMZOV) 
VZW (OPENBARE ZITTING) 

Aanduiding van 11 werkende leden 

De heer voorzitter 

Dan gaan we over tot het Archeologisch Museum in Velzeke. Aanduiding van elf werkende leden. Ik heb 
daarvoor de kandidaturen van Jozef Dauwe, Hilde De Sutter, Joop Verzele, Dirk Otte, Vera De Merlier, 
Laurenz Peleman en Greet De Troyer. Dan heb ik van het Vlaams Belang Stephan Bourlau. Ik heb de 
heer Rik Franck. En van de N-VA heb ik kandidaturen van Paul Carteus en Hendrik De Vis. Dat klopt? Ja. 
Dan denk ik dat we evenveel kandidaturen hebben als we voordrachten hebben. Kunnen we hier in één 
keer over stemmen? Dan stemmen we over het Archeologisch Museum in Velzeke. Opening van de 
stemming. 
 
[stemming] 
 
Heeft iedereen gestemd? Sluiting van de stemming. 
68 ‘ja’. Unanimiteit. 

PUNT 21. WAALSE KROOK CVBA (OPENBARE ZITTING) 

Voordracht van 2 kandidaat-bestuurders voor elk van de 3 mandaten 
Aanduiding van 1 effectieve vertegenwoordiger in de algemene vergadering 
Aanduiding van 1 plaatsvervangende vertegenwoordiger in de algemene vergadering 

De heer voorzitter 

Dan gaan we over naar punt 21. De Waalse Krook. Daar moeten we twee kandidaat-bestuurders 
voordragen voor drie mandaten telkens. Dat wil dus zeggen: voor elk van de mandaten moeten we twee 
kandidaten hebben. Voor het eerste mandaat worden voorgedragen Jozef Dauwe en Gerda Zenner, voor 
het tweede mandaat Geert Versnick en Martine Verhoeve en voor het derde mandaat 
Joris Vandenbroucke en Goedele De Cock. Maar er is ook een kandidatuur voor het derde mandaat van 
Elisabet Dooms. Ik zou voorstellen dat we over het … Ja, meneer Fiers? 

De heer Fiers 

Eigenlijk was het niet zozeer gericht naar het derde mandaat, want we wisten natuurlijk niet welke 
voordrachten gedaan zouden worden door de partij van de meerderheid op welke plaats. Eigenlijk is het 
een voordracht voor één van de mandaten, dus ik weet niet hoe dat het beste verwerkt kan worden. We 
hebben het hier op het derde mandaat ingeschreven. Als u vindt dat het daar weerhouden moet worden, 
dan is dat voor mij geen probleem. 

De heer voorzitter 

Wil dat concreet zeggen dat u de kandidatuur intrekt? 

De heer Fiers 

Nee. 
 
(gelach) 
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De heer Fiers 

 
Nice try, but no.  

De heer voorzitter 

Maar voor welk mandaat stelt u die dan?  

De heer Fiers 

Laat het dan op het eerste mandaat staan, dat is misschien het meest logische. 

De heer voorzitter 

Het eerste mandaat. Goed, dan gaan we afzonderlijk stemmen over het eerste mandaat en dan zou ik 
voorstellen dat we over het tweede en derde mandaat gezamenlijk stemmen.  
 
Goed, bij het eerste mandaat gaat het over de kandidatuur van mevrouw Dooms. Daar gaan we eerst 
over stemmen. Ja, meneer Vercamer? 

De heer gedeputeerde Vercamer 

[geen microfoon, maar de tussenkomst heeft betrekking op het feit dat er per mandaat 1 man en 1 vrouw 
worden voorgedragen waardoor de kandidatuur van mevrouw Dooms tegenover die van mevrouw Zenner 
komt te staan] 

De heer voorzitter 

Dus dan zou het eigenlijk mevrouw Zenner zijn tegenover mevrouw Dooms, die zouden in de weegschaal 
gelegd moeten worden. Mijn voorstel is dan, vermits we hier met een nogal delicate zaak zitten, dat we 
kijken welk van de twee dames we gaan koppelen.  
 
(gelach) 

De heer voorzitter 

Afijn, koppelen, ik bedoel … U begrijpt, collega, het is koppelen aan de heer Dauwe. Ik denk dat dat de 
enige manier is, meneer Fiers, om eruit te geraken. En we gaan dus eerst stemmen over: gaan we 
mevrouw Dooms meesturen met de heer Dauwe, of gaan we mevrouw Zenner meesturen. En meneer 
Dauwe mag zelf op de knop … 
 
(gelach) 

De heer voorzitter 

Goed, we gaan dus eerst stemmen over de kandidatuur van mevrouw Dooms. Zet alles klaar daarvoor. 
We stemmen over mevrouw Dooms. Opening van de stemming. 
 
[stemming] 
 
Heeft iedereen gestemd? Sluiting van de stemming. 
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6 stemmen voor mevrouw Dooms, 51 ‘nee’, 13 onthoudingen en 2 afwezigen. 
 
En nu gaan we stemmen over het duo, of over het pakket eigenlijk. Ik denk dat dat het eenvoudigste is, 
het geheel in één keer, dus over de duo’s zoals ik ze voorgelezen heb. Goed? 

Mijnheer ?  

Meneer de voorzitter, kunnen we de effectieve vertegenwoordigers in de algemene vergadering en de 
plaatsvervangende vertegenwoordigers daar niet bij nemen? 

De heer voorzitter 

Als de vergadering dat goed vindt en de stemming nog niet geopend is. Ik heb ze nog niet geopend. Het 
stond erop, maar ik heb nog niet formeel gezegd ‘opening van de stemming’ en dat komt mij toe. Gaat ge 
ermee akkoord dat we dan ook over meneer Dauwe als effectieve vertegenwoordiger en over 
plaatsvervanger mevrouw Zenner-De Gryze stemmen in één keer? Dan verklaar ik nu de stemming voor 
geopend. 
 
[stemming] 
 
Heeft iedereen gestemd? Einde van de stemming. 
38 ‘ja’, 7 ‘nee’, 24 onthoudingen en 3 afwezigen. 

PUNT 22. MONUMENTENWACHT OOST-VLAANDEREN VZW (OPENBARE ZITTING) 

Aanduiding van 12 provinciale vertegenwoordigers in de algemene vergadering 

De heer voorzitter 

Dan gaan we over tot punt 22. Daar moet ik weer heel wat leeswerk doen. Het gaat weer over werkende 
leden, collega’s, het zijn geen gewone mandaten. Daarvoor heb ik de kandidaturen van Jozef Dauwe, 
Nicole Van Duyse, Jo De Cuyper, Kenneth Taylor, Georges Anthuenis, Freija Dhondt, Goedele De Cock, 
Paul Carteus, Hendrik De Vis en ik denk dat er nog een kandidatuur ontbreekt daar. Ja? 

Mijnheer ?  

Ik denk dat u een verkeerd lijstje hebt. Volgens mij is doorgegeven Annemie Demuyt, An Vervliet en 
Anna Maria Charlier.  

Mijnheer ?  

Wij kunnen dat bevestigen, dat u én een juist lijstje gekregen hebt én dat het die drie zijn die erop staan, 
zijnde Annemie Demuyt, An Vervliet en Anna Maria Charlier. 

De heer voorzitter 

Bij dezen nemen we daarvan akte, maar ik heb hier ook de papieren voor mij die ik gekregen heb als 
dusdanig. Bij dezen wordt dat rechtgezet.  
Ja, ik heb verkeerd gelezen. Excuseer. De fout ligt bij mij. Annemie Demuyt, An Vervliet en 
Anna Maria Charlier. En van het Vlaams Belang heb ik Stefaan Van Gucht en van Groen heb ik 
Elisabet Dooms. Klopt dat voor de Monumentenwacht? Ja? Nu ben ik correct. Kunnen we daarover in 
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één keer stemmen? Dan stemmen we over de Monumentenwacht in één keer. Opening van de 
stemming. 
 
[stemming] 
 
Heeft iedereen gestemd? Einde van de stemming. 
68 ‘ja’, 4 afwezigen.  
Bij dezen zijn ook deze aanduidingen gebeurd. 

PUNT 23. IVA PROVINCIAAL ONDERWIJS (OPENBARE ZITTING) 

Aanduiding van 1 effectief en 1 plaatsvervangend vertegenwoordiger in het beheerscomité van de 
scholengemeenschap Dendermondse basisscholen/BLO-school Buggenhout 
Aanduiding van 1 effectief en 1 plaatsvervangend vertegenwoordiger in het beheerscomité van de 
scholengemeenschap basisonderwijs Meetjesland 
Aanduiding van 1 vertegenwoordiger in de algemene vergadering van de vzw Huis van het Nederlands 
Oost-Vlaanderen 
Voordracht van 1 kandidaat-bestuurder in de vzw Huis van het Nederlands Oost-Vlaanderen 
Aanduiding van 2 vertegenwoordigers in de algemene vergadering van de vzw Huis van het Nederlands 
Gent 
Voordracht van 1 kandidaat-bestuurder in de vzw Huis van het Nederlands Gent 
Aanduiding van 1 vertegenwoordiger van de deputatie in de vzw Provinciaal Onderwijs Vlaanderen 
Aanduiding van 1 vertegenwoordiger van de deputatie in de vzw Provinciaal Onderwijs Vlaanderen – 
Pedagogische Ondersteuning 

De heer voorzitter 

Dan gaan wij over naar het provinciaal onderwijs. In het provinciaal onderwijs hebben we een aantal 
aanduidingen. Eén effectief en één plaatsvervangend vertegenwoordiger in het beheerscomité van de 
scholengemeenschap Dendermondse basisscholen/BLO-school Buggenhout. Effectief: 
Goedele De Cock. Plaatsvervanger: Kristel De Boevere.  
 
Aanduiding van één effectief en één plaatsvervangend vertegenwoordiger in het beheerscomité van de 
scholengemeenschap basisonderwijs Meetjesland. Effectief: Dominique Buysse. Plaatsvervanger: 
Kristel De Boevere. 
 
Aanduiding van één vertegenwoordiger in de algemene vergadering van de vzw Huis van het Nederlands 
Oost-Vlaanderen. Peter Hertog. 
 
Voordracht van één kandidaat-bestuurder in de vzw Huis van het Nederlands Oost-Vlaanderen. 
Peter Hertog. 
 
Aanduiding van twee vertegenwoordigers in de algemene vergadering van de vzw Huis van het 
Nederlands Gent. Jozef Dauwe en Peter Hertog. 
 
Voordracht van één kandidaat-bestuurder in de vzw Huis van het Nederlands Gent. Peter Hertog. 
 
Aanduiding van één vertegenwoordiger van de deputatie in de vzw Provinciaal Onderwijs Vlaanderen. 
Peter Hertog. 
 
Aanduiding van één vertegenwoordiger van de deputatie in de vzw Provinciaal Onderwijs Vlaanderen – 
Pedagogische Ondersteuning. Peter Hertog. 
 
Ja, meneer Fiers? 

De heer Fiers 
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Meneer de voorzitter, ik weet dat het waarschijnlijk wel wat moeilijk is om al die lijstjes bij elkaar te 
houden. We hadden voor één orgaan ook zelf een voordracht gedaan, namelijk voor het Huis van het 
Nederlands Oost-Vlaanderen. Dat zult u in principe op het lijstje dat bij u ligt, moeten terugvinden.  

De heer voorzitter 

Voordracht van één kandidaat-bestuurder in de vzw Huis van het Nederlands Oost-Vlaanderen. Is het 
dat? 

De heer Fiers 

Ja. In de algemene vergadering. Op ons lijstje staat daar ook een voordracht voor. Voor mijn part mag er 
een stemming komen voor alle anderen in één beweging, maar dan zou ik die er even uithalen, want u 
gaat zien, in principe op het lijstje dat u aan het volgen bent, dat er ook van ons iemand wordt 
voorgedragen. 

De heer voorzitter 

Ja. Daarvoor hebt u Yasmina voorgedragen dacht ik, hè? Dat klopt. Dus het voorstel is dat we, behalve 
voor dat ene, over het globale pakket stemmen, en dan afzonderlijk over de vzw Huis van het Nederlands 
Oost-Vlaanderen. Dat klopt? Kunnen we stemmen over het gehele pakket, behalve dat ene? 

Mijnheer Vercamer ? 

Meneer de voorzitter, dit begrijp ik helemaal niet. Het is puur functioneel dat we dat voorstel doen, dat 
onze collega Hertog daar naartoe zou gaan. En daar waar in die sector, Nederlands voor anderstaligen, 
twee kandidaturen zijn, stellen wij vanuit de deputatie voor dat de collega …(niet verstaanbaar)…Zo zit 
dat systeem in elkaar. Ge zult dat zien aan die voordracht. En zelfs daar waar het mogelijk is, sturen we 
af en toe iemand mee vanuit onze administratie om de continuïteit te bewaken. Dit zijn puur functionele 
voordrachten. Wat men daar nu gaat achter zoeken, tussen de meerderheid en oppositie … Maar men 
doet maar, voorzitter. We zullen stemmen en we zijn aanwezig. 

De heer voorzitter 

Als ik het goed begrepen heb, meneer Fiers, gaat het over de algemene vergadering hè? De algemene 
vergadering. Dus er wordt over de rest gestemd, behalve over die algemene vergadering. Goed? Kunnen 
we daarover stemmen? Is het apparaat klaar?  
Opening van de stemming. Gans het pakket van onderwijs, collega’s, behalve de aanduiding van twee 
vertegenwoordigers in de algemene vergadering van de vzw Huis van het Nederlands Gent. Oost-
Vlaanderen, excuseer, het wordt soms moeilijk. Het gaat over de aanduiding van één vertegenwoordiger 
in de algemene vergadering van de vzw Huis van het Nederlands Oost-Vlaanderen. En daarvoor is er 
maar één voordracht, namelijk die van Peter Hertog.  

Mijnheer ?  

Als u mij toestaat kunnen we een stemming sparen, als we eerst over het voorstel van Groen spreken, 
waarvan we vermoedelijk de uitslag kennen, namelijk één vertegenwoordiger in de algemene vergadering 
vzw Huis van het Nederlands Oost-Vlaanderen, waar men mevrouw Dooms voor voorstelt, die overigens 
een zeer sympathieke dame is en dat zeker goed zal doen, maar minder contacten heeft met onze 
administratie wat de opvolging betreft. Als dat verworpen zou worden, dan kunnen we het volledige 
pakket voorleggen zoals het hier staat. 
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De heer voorzitter 

Ja, ter verduidelijking. Ik herhaal nog eens, we gaan stemmen over gans het pakket, dat staat nu 
geprogrammeerd, met uitzondering van het derde streepje. Dat hebt ge ingevoerd. Bij het derde streepje 
is Yasmina kandidaat om verkozen te worden als vertegenwoordiger in de algemene vergadering van de 
vzw Huis van het Nederlands Oost-Vlaanderen. Met uitzondering van het derde streepje op uw 
document, stemmen we nu over al de rest. Akkoord? 

Mevrouw ? 

Meneer de voorzitter, excuseer. De stemming was eigenlijk al grotendeels gebeurd terwijl er nog een 
debat was waarover we eigenlijk aan het stemmen waren. Dus wordt het opnieuw…? 

De heer voorzitter 

Ze loopt nog. Ze loopt nog. Ik open de stemming.  
 
[stemming] 
 
Heeft iedereen gestemd voor het globale pakket? Heeft iedereen gestemd op dit ogenblik? Einde van de 
stemming. 
34 ‘ja’, …..(niet verstaanbaar)….25 onthoudingen en 4 afwezigen. 
Ja, collega’s, men kan het natuurlijk net zo moeilijk maken als dat men wil. Het is al niet eenvoudig, maar 
laten we vooral kalm blijven.  
 
En dan is er nog één voorstel, dacht ik. Dat is in verband met streepje 3-23. Ik herhaal het voor alle 
duidelijkheid. Aanduiding van één vertegenwoordiger in de algemene vergadering van de vzw Huis van 
het Nederlands Oost-Vlaanderen. Daarvoor heb ik de kandidatuur van gedeputeerde Hertog en daarvoor 
heb ik de kandidatuur van Yasmina.  
 
We gaan dus eerst stemmen over de kandidatuur van Yasmina en dan over de kandidatuur van meneer 
Hertog. 

Mijnheer?  

Dat moet dan ook Peter zijn. Of Peter en Yasmina of Beldjoudi en Hertog. 

De heer voorzitter 

Wij openen de stemming.  

Mijnheer ? 

Over wie nu eigenlijk? 
 
(gelach) 

De heer voorzitter 

Goed, mevrouw Beldjoudi, vermits ge bij uw familienaam aangesproken wenst te worden. Ja? Beldjoudi. 
Ik heb hier al gezegd dat Phaedra Pheedra heet vandaag, u bent dus niet de eerste.  
 
[stemming] 
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Goed, einde van de stemming. 
6 stemmen voor mevrouw Beldjoudi, 52 ‘nee’, 9 onthoudingen en 5 afwezigen.  
 
Dan gaan we stemmen over de heer Peter Hertog. Opening van de stemming. 
 
[stemming] 
 
Heeft iedereen gestemd? Einde van de stemming. 
37 stemmen voor Peter Hertog, 6 ‘nee’, 26 onthoudingen en 3 afwezigen. 
Bij dezen is ook punt 23 afgehandeld. 

PUNT 24. IVA PROVINCIAAL ONDERWIJS (OPENBARE ZITTING) 

Budget 2012: goedkeuring van de wijzigingen 

De heer voorzitter 

Dan zitten we bij punt 24, Iva Onderwijs, Budget 2012: goedkeuring van de wijzigingen. Vraagt iemand 
hierover het woord? Nee? Dan gaan we over tot de stemming over punt 24. 
 
[stemming] 
 
Heeft iedereen gestemd? Einde van de stemming. 
55 ‘ja’, geen enkele ‘nee’-stem, 11 onthoudingen en 6 afwezigen. 

PUNT 25. AUTONOOM PROVINCIEBEDRIJF PROVINCIAAL DOMEIN DE GAVERS (OPENBARE ZITTING) 

Aanduiding van 12 bestuurders 
Aanduiding van 2 commissarissen 

De heer voorzitter 

Dan gaan we over tot APB De Gavers. Aanduiding van twaalf bestuurders. Wij hebben de kandidaturen 
binnen van Eddy Couckuyt, Phaedra Van Keymolen, Kathleen Hutsebaut, Vera De Merlier, 
Caroline De Padt, Bart Blommaert, Peter Hertog en Greet De Troyer. Van Baudewijn Diependaele en 
Hendrik De Vis. Dat klopt? Ik moet verschillende lijstjes raadplegen. Van Stephan Bourlau en van 
Inge De Bal. We hebben dus evenveel voordrachten als er plaatsen zijn. En commissarissen hebben wij 
Gerda De Gryze en Geert Eeman. Kunnen we hierover in één keer stemmen? Ja? Opening van de 
stemming. 
 
[stemming] 
 
Heeft iedereen gestemd? Sluiting van de stemming. 
67 ‘ja’, 1 onthouding en 4 afwezigen. 

PUNT 26. SPORTORGANEN 2013-2018 (OPENBARE ZITTING) 

Voor de vzw Oost-Vlaamse Sportpromotie: aanduiding van gedeputeerde Bruggeman als voorzitter met 
stemrecht in de algemene vergadering en de raad van bestuur, aanduiding van een gedeputeerde-
ondervoorzitter met stemrecht, aanduiding van 6 stemgerechtigde leden in de algemene vergadering 
(iedere fractie 1) 
Voor de vzw Topsporthal Gent: aanduiding van gedeputeerde Bruggeman als vertegenwoordiger in de 
algemene vergadering en de raad van bestuur, aanduiding van 1 raadslid 
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Voor de interlokale verenigingen/burensportdiensten: aanduiding van gedeputeerde Bruggeman als 
effectief lid van het beheerscomité in de 6 interlokale verenigingen en aanduiding van 1 plaatsvervangend 
lid in iedere ILV (Meetjesland, Leiestreek, Schelde-Durme, Vlaamse Ardennen, Waasland, Zuid-Oost-
Vlaanderen) 
Voor de vzw Vlabus: aanduiding van gedeputeerde Bruggeman als vertegenwoordiger in de algemene 
vergadering en de raad van bestuur, aanduiding van een aantal technici 
Voor de Beheerscommissie Topsporthal Vlaanderen: aanduiding van de leden van het beheerscomité: 
gedeputeerde Bruggeman en 1 technicus 
Voor de Beheerscommissie Trainings-, Trampoline- en Ritmische Gymnastiekhal: aanduiding van de 
leden van het beheerscomité: gedeputeerde Bruggeman en 1 technicus 
Voor de Beheerscommissie Vlaamse Wielercentrum Eddy Merckx: aanduiding van de leden van het 
beheerscomité: gedeputeerde Bruggeman en 1 technicus 
Voor de Provinciale Adviesraad voor Lichamelijke Opvoeding, Sport en Openluchtrecreatie: aanduiding 
van gedeputeerde Bruggeman als waarnemer zonder stemrecht 

De heer voorzitter 

Dan zitten we bij de sportorganen. Daar hebben we in de eerste plaats de vzw Oost-Vlaamse 
Sportpromotie: aanduiding van gedeputeerde Bruggeman als voorzitter met stemrecht in de algemene 
vergadering en de raad van bestuur. Aanduiding van een gedeputeerde-ondervoorzitter met stemrecht in 
de algemene vergadering en de raad van bestuur. Dat is Eddy Couckuyt. Aanduiding van zes 
stemgerechtigde leden in de algemene vergadering. Voorgedragen zijn Gerda Zenner-De Gryze, 
Geert Eeman, Freija Dhondt, Lena Van Boven, Femke Van de Voorde en Elisabet Dooms.  
 
Ik ga gans het lijstje af. Topsporthal Gent: aanduiding van gedeputeerde Bruggeman als 
vertegenwoordiger in de algemene vergadering en de raad van bestuur. Aanduiding van één raadslid in 
de algemene vergadering. Zenner-De Gryze, Gerda. 
 
Voor de interlokale verenigingen/burensportdiensten: aanduiding van gedeputeerde Bruggeman als 
effectief lid van het beheerscomité in de zes interlokale verenigingen. Aanduiding van één 
plaatsvervangend lid in iedere ILV. Dat is Annick Willems voor het Meetjesland, Marc De Buck voor de 
Leiestreek, Filip Liebaut voor Schelde-Durme, Kathleen Hutsebaut voor de Vlaamse Ardennen, 
Peter Hertog voor het Waasland en Geert Eeman voor Zuid-Oost-Vlaanderen. 
 
Dan onder d, voor Vlabus: aanduiding van gedeputeerde Bruggeman als vertegenwoordiger in de 
algemene vergadering en de raad van bestuur. Aanduiding van een aantal technici. U vindt de namen 
van deze mensen in de documenten die u gekregen heeft ter zake. 
 
Voor de Beheerscommissie Topsporthal Vlaanderen: aanduiding van de leden van het beheerscomité: 
gedeputeerde Bruggeman en één technicus. Die naam komt eveneens voor in de stukken die u gekregen 
heeft. 
 
Voor de Beheerscommissie Trainings-, Trampoline- en Ritmische Gymnastiekhal: aanduiding van de 
leden van het beheerscomité: gedeputeerde Bruggeman en één technicus. De naam komt eveneens voor 
in de stukken die u gekregen heeft. 
 
Voor de Beheerscommissie Vlaamse Wielercentrum Eddy Merckx: aanduiding van de leden van het 
beheerscomité: gedeputeerde Bruggeman en één technicus. De naam komt voor in de stukken die u 
gekregen heeft. 
 
Voor de Provinciale Adviesraad voor Lichamelijke Opvoeding, Sport en Openluchtrecreatie: aanduiding 
van gedeputeerde Bruggeman als waarnemer zonder stemrecht 
 
Gaat u ermee akkoord dat we over gans dit pakket in één keer stemmen? Goed, dan gaan we in één 
stemming punt 26 afhandelen. Opening van de stemming. 
 
[stemming] 
 
Heeft iedereen gestemd? Einde van de stemming. 
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68 ‘ja’, 1 onthouding en 3 afwezigen. 

PUNT 27. JEUGD (OPENBARE ZITTING) 

Provinciale jeugdraad Oost-Vlaanderen: bevestiging van de aangepaste statuten en de wijze van 
samenstellen door de Deputatie 

De heer voorzitter 

Goed, dan gaan we over naar punt 27. Vraagt iemand hierover het woord? Niemand? Dan gaan we over 
tot de stemming over punt 27. 
 
[stemming] 
 
Goed, heeft iedereen gestemd? Einde van de stemming. 
60 ‘ja’, geen enkele ‘nee’-stem, 8 onthoudingen en 4 afwezigen. 

PUNT 28. INTERGEMEENTELIJKE SAMENWERKING - ILVA (OPENBARE ZITTING) 

Voorbereiding buitengewone algemene vergadering van 18 februari 2013: 
Aanduiding van 1 effectief en 1 plaatsvervangend vertegenwoordiger bav 
Mandatering tot instemming met de voorgestelde beslissingen 
Voordracht van 7 kandidaat-bestuurders 

De heer voorzitter 

Dan gaan we over naar punt 28. Hiervoor heb ik de aanduiding van één effectief en één 
plaatsvervangend vertegenwoordiger voor de buitengewone algemene vergadering. Bav staat voor 
buitengewone algemene vergadering, collega’s. Caroline De Padt en Geert Eeman. Hierover moet een 
geheime stemming zijn. Dus we gaan stemmen over de algemene vergadering. Opening van de 
stemming. 
 
[stemming] 
 
Heeft iedereen gestemd? Sluiting van de stemming. 
37 ‘ja’, 6 ‘nee’, 23 onthoudingen en 6 afwezigen. 
 
We gaan dan over tot de mandatering tot instemming met de voorgestelde beslissingen. Ge hebt de 
stukken gezien. Hierover is er een gewone stemming, geen geheime stemming. Opening van de 
stemming hierover. 
 
[stemming] 
 
Heeft iedereen gestemd? Einde van de stemming. 
37 ‘ja’, geen enkele ‘nee’-stem, 30 onthoudingen en 5 afwezigen. 
 
Dan zitten we bij de bestuurders. Daar heb ik de voordrachten van meneer Jan Fiers, Hilde De Sutter, 
Eddy Couckuyt, Phaedra Van Keymolen, Bart Blommaert, Vera De Merlier, Greet De Troyer en 
Dirk De Meerleer. Ik zou voorstellen dat we eerst over de kandidatuur van meneer Fiers stemmen. We 
maken het stemapparaat klaar. Opening van de stemming. 
 
[stemming] 
 
Heeft iedereen gestemd? Einde van de stemming. 
7 ‘ja’, 52 ‘nee’, 9 onthoudingen en 4 afwezigen. 
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Kunt u akkoord gaan dat we over de volgende zeven kandidaat-bestuurders in één beurt stemmen of 
gaan we individueel stemmen, meneer Fiers? 

De heer Fiers 

Aangezien dat … Nee, het mag in één stemming. Ik zal het achteraf … 

De heer voorzitter 

Eén stemming? 

De heer Fiers 

Ja. 

De heer voorzitter 

Eén stemming over de globale voordracht van Hilde De Sutter, Eddy Couckuyt, Phaedra Van Keymolen, 
Bart Blommaert, Vera De Merlier, Greet De Troyer en Dirk De Meerleer. Opening van de stemming. 
 
[stemming] 
 
Heeft iedereen gestemd? Einde van de stemming. 
37 ‘ja’, 6 ‘nee’, 25 onthoudingen en 4 afwezigen. 

PUNT 29. INTERGEMEENTELIJKE SAMENWERKING - SOLVA (OPENBARE ZITTING) 

Voorbereiding buitengewone algemene vergadering van 19 februari 2013: 
Aanduiding van 1 effectief en 1 plaatsvervangend vertegenwoordiger bav 
Mandatering tot instemming met de voorgestelde beslissingen 
Voordracht van 4 kandidaat-bestuurders 

De heer voorzitter 

Dan gaan we over naar punt 29. Daar heb ik de aanduiding van één effectief en één plaatsvervangend 
vertegenwoordiger in de buitengewone algemene vergadering. Hilde De Sutter als effectief en 
Joop Verzele als plaatsvervanger. We hebben hierover een geheime stemming. Kunnen we hierover 
stemmen? Opening van de stemming. 
 
[stemming] 
 
Heeft iedereen gestemd? Einde van de stemming. 
37 ‘ja’, 6 ‘nee’, 24 onthoudingen en 5 afwezigen. 
 
Dan gaat het over de mandatering tot instemming met de voorgestelde beslissingen. Hierover hebben we 
een gewone stemming, geen geheime stemming. Kunnen we hierover stemmen? Opening van de 
stemming. 
 
[stemming] 
 
Heeft iedereen gestemd? Einde van de stemming. 
37 ‘ja’, 31 onthoudingen en 4 afwezigen. 
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Dan hebben we de voordracht van de kandidaat-bestuurders. Ik heb de kandidatuur van meneer Fiers, 
van Eddy Couckuyt, Phaedra Van Keymolen, Dirk Otte en Dirk De Meerleer.  
 
We gaan eerst stemmen over de kandidatuur van meneer Fiers in dezen. Opening van de stemming. 
 
[stemming] 
 
Heeft iedereen gestemd? Einde van de stemming. 
8 ‘ja’, 44 ‘nee’, 12 onthoudingen en 8 afwezigen. 
 
Dan stel ik voor dat we over de vier andere kandidaat-bestuurders in één stembeurt zouden stemmen. 
Het gaat over Eddy Couckuyt, Phaedra Van Keymolen, Dirk Otte en Dirk De Meerleer. We stemmen in 
één beurt. Opening van de stemming. Opening van de stemming nogmaals. 
 
[stemming] 
 
Heeft iedereen gestemd? Einde van de stemming. 
38 ‘ja’, 6 ‘nee’, 25 onthoudingen en 3 afwezigen. 

PUNT 30. INTERGEMEENTELIJKE SAMENWERKINGSVERBANDEN, VERENIGINGEN, VZW, …: AANDUIDING 

PROVINCIALE VERTEGENWOORDIGERS  (OPENBARE ZITTING) 

De Lijn: algemene vergadering: aanduiding van 1 effectief en 1 plaatsvervangend vertegenwoordiger 
VMW: algemene vergadering: aanduiding van 1 effectief vertegenwoordiger met stemrecht en van 1 
zonder stemrecht 
IMEWO: algemene vergadering: aanduiding van 1 effectief en 1 plaatsvervangend vertegenwoordiger 
INTERGEM: algemene vergadering: aanduiding van 1 effectief en 1 plaatsvervangend vertegenwoordiger 
GASELWEST: algemene vergadering: aanduiding van 1 effectief en 1 plaatsvervangend 
vertegenwoordiger 
FINGEM: algemene vergadering: aanduiding van 1 effectief en 1 plaatsvervangend vertegenwoordiger 
DDS: algemene vergadering: aanduiding van 3 effectieve en 3 plaatsvervangende vertegenwoordigers 
VERKO: algemene vergadering: aanduiding van 1 effectief en 1 plaatsvervangend vertegenwoordiger 
ILVA: algemene vergadering: aanduiding van 1 effectief en 1 plaatsvervangend vertegenwoordiger 
SOLVA: algemene vergadering: aanduiding van 1 effectief en 1 plaatsvervangend vertegenwoordiger 
INTERWAAS: algemene vergadering: aanduiding van 1 effectief en 1 plaatsvervangend 
vertegenwoordiger 
BLIJDORP III: algemene vergadering: aanduiding van 7 effectieve en 7 plaatsvervangende 
vertegenwoordigers 
WESTLEDE: algemene vergadering: aanduiding van 1 effectief en 1 plaatsvervangend 
vertegenwoordiger 
VENECO: algemene vergadering: aanduiding van 1 effectief en 1 plaatsvervangend vertegenwoordiger 
OPAC: algemene vergadering: aanduiding van 1 effectief en 1 plaatsvervangend vertegenwoordiger 
VLM: algemene vergadering: aanduiding van 1 effectief en 1 plaatsvervangend vertegenwoordiger 
CEVI: algemene vergadering: aanduiding van 1 effectief en 1 plaatsvervangend vertegenwoordiger 
Ethias: Kas gemeen Recht: algemene vergadering: aanduiding van 1 effectief en 1 plaatsvervangend 
vertegenwoordiger 
VVP: algemene vergadering: aanduiding van 9 effectieve en 9 plaatsvervangende vertegenwoordigers 
w.o. minimum 3 gedeputeerden 
VVP: raad van bestuur: voordracht van 4 kandidaat-bestuurders 
CEVI: raad van bestuur: voordracht van 4 kandidaat-bestuurders 
TMVW: raad van bestuur: voordracht van 1 kandidaat-bestuurder 
VLM: raad van bestuur: voordracht van 1 mannelijk en van 1 vrouwelijk kandidaat-bestuurder 
GASELWEST: raad van bestuur: voordracht van 1 kandidaat-bestuurder 
INTERGEM: raad van bestuur: voordracht van 1 kandidaat-bestuurder 
INTERWAAS: raad van bestuur: voordracht van 6 kandidaat-bestuurders 
DDS: raad van bestuur: voordracht van 3 kandidaat-bestuurders 
VERKO: raad van bestuur: voordracht van 2 kandidaat-bestuurders 
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ILVA: raad van bestuur: voordracht van 7 kandidaat-bestuurders 
SOLVA: raad van bestuur: voordracht van 4 kandidaat-bestuurders 
BLIJDORP III: raad van bestuur: voordracht van 3 kandidaat-bestuurders 
WESTLEDE: raad van bestuur: voordracht van 2 kandidaat-bestuurders 
VENECO: raad van bestuur: voordracht van 6 kandidaat-bestuurders 
OPAC: raad van bestuur: voordracht van 1 kandidaat-bestuurder 
VENECO: directiecomité: voordracht van 2 kandidaten 
IMEWO: Regionaal adviescomité Centrum: voordracht van 1 kandidaat 
IMEWO: Regionaal adviescomité Oost: voordracht van 1 kandidaat 
INTERGEM: voordracht van 1 kandidaat-bestuurder per regio (Aalst, Beveren, Dendermonde, 
Geraardsbergen, Ninove, Sint-Niklaas) 
GASELWEST: voordracht van 1 kandidaat-bestuurder per sectorcomité (Deinze, Oudenaarde-Ronse) 
VMW: voordracht van 2 kandidaat-bestuurders per sectorcomité (Denderstreek, Meetjesland, Waasland) 
VMW: Provinciaal comité: voordracht van 1 kandidaat 
VMW: Bureau van het Provinciaal Comité: voordracht van 1 kandidaat 
GASELWEST: college van commissarissen: voordracht van 1 kandidaat-commissaris 
CEVI: college van commissarissen: voordracht van 1 kandidaat-commissaris 

De heer voorzitter 

We gaan over tot punt 30. Dat wordt een lange leesoefening.  
 
De Lijn: algemene vergadering: aanduiding van één effectief en één plaatsvervangend 
vertegenwoordiger. Ik heb hier de kandidaturen van Joris Vandenbroucke als effectief en Sara De Potter 
als plaatsvervanger.  
 
VMW: algemene vergadering: aanduiding van één effectief vertegenwoordiger met stemrecht en één 
zonder stemrecht. Geert De Roo met stemrecht en Leentje Grillaert zonder stemrecht. 
 
IMEWO: algemene vergadering: aanduiding van één effectief en één plaatsvervangend 
vertegenwoordiger. Effectief: Martine Verhoeve. Plaatsvervanger: Marc De Buck. 
 
INTERGEM: algemene vergadering: aanduiding van één effectief en één plaatsvervangend 
vertegenwoordiger. Effectief: Caroline De Padt. Plaatsvervanger: Nicole Van Duyse. 
 
GASELWEST: algemene vergadering: aanduiding van één effectief en één plaatsvervangend 
vertegenwoordiger. Effectief: Kathleen Hutsebaut. Plaatsvervanger: Joop Verzele. 
 
FINGEM: algemene vergadering: aanduiding van één effectief en één plaatsvervangend 
vertegenwoordiger. Effectief: Nicole Van Duyse. Plaatsvervanger: Dirk Otte. 
 
DDS: algemene vergadering: aanduiding van drie effectieve en drie plaatsvervangende 
vertegenwoordigers. Ik heb hier de kandidatuur binnen van Inge De Bal als effectief, en verder als 
effectief: Jo De Cuyper, Taylor Kenneth en Dirk De Meerleer. En als plaatsvervangers: Filip Liebaut, 
Luc Maes en Peleman Laurenz. 
 
VERKO: algemene vergadering: aanduiding van één effectief en één plaatsvervangend 
vertegenwoordiger. Ik heb hier de kandidatuur van Bruggeman, Hilde als effectief en Van Keymolen, 
Phaedra als plaatsvervanger.  
 
ILVA: algemene vergadering: aanduiding van één effectief en één plaatsvervangend vertegenwoordiger. 
Effectief: Caroline De Padt. Plaatsvervanger: Geert Eeman. 
 
SOLVA: algemene vergadering: aanduiding van één effectief en één plaatsvervangend 
vertegenwoordiger. De Sutter, Hilde als effectief en Verzele, Joop als plaatsvervanger. 
 
INTERWAAS: algemene vergadering: aanduiding van één effectief en één plaatsvervangend 
vertegenwoordiger. Leentje Grillaert als effectief en Phaedra Van Keymolen als plaatsvervanger. 
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BLIJDORP III: algemene vergadering: aanduiding van zeven effectieve en zeven plaatsvervangende 
vertegenwoordigers. Voor BLIJDORP heb ik de kandidatuur als effectief, van de zeven effectieven die we 
voordragen, van Yasmina Beldjoudi, Jo De Cuyper, Gerda Zenner-De Gryze, Leentje Grillaert, 
Bart Blommaert, Kenneth Taylor, Laurenz Peleman en Greet De Troyer. En van de plaatsvervangers: 
Kathleen Hutsebaut, Eddy Couckuyt, Filip Liebaut, Georges Anthuenis, Luc Maes, Dirk De Meerleer en 
Sara De Potter.  
 
Voor WESTLEDE heb ik de aanduiding van één effectief en één plaatsvervangend vertegenwoordiger in 
de algemene vergadering. Effectief: Marc De Buck. Plaatsvervanger: Philippe De Coninck. 
 
VENECO: algemene vergadering: aanduiding van één effectief en één plaatsvervangend 
vertegenwoordiger. Effectief: Hilde De Sutter. Plaatsvervanger: Annick Willems. 
 
OPAC: algemene vergadering: aanduiding van één effectief en één plaatsvervangend vertegenwoordiger. 
Effectief: Sara De Potter. Plaatsvervanger: Joris Vandenbroucke. 
 
VLM: algemene vergadering: aanduiding van één effectief en één plaatsvervangend vertegenwoordiger. 
Effectief: Nicole Van Duyse. Plaatsvervanger: Phaedra Van Keymolen. 
 
CEVI: algemene vergadering: aanduiding van één effectief en één plaatsvervangend vertegenwoordiger. 
Effectief: Phaedra Van Keymolen. Plaatsvervanger: Henk Heyerick. 
 
Ethias: Kas gemeen Recht: algemene vergadering: aanduiding van één effectief en één 
plaatsvervangend vertegenwoordiger. Effectief: Joris Vandenbroucke. Plaatsvervanger: Sara De Potter. 
 
VVP: algemene vergadering: aanduiding van negen effectieve en negen plaatsvervangende 
vertegenwoordigers. Ik heb hier de kandidaturen van Nicole Van Duyse, Annick Willems, Geert Eeman, 
Martine Verhoeve, Greet De Troyer, Joris Vandenbroucke. Van Matthijs Pietrala en van – ik moet op mijn 
lijstjes kijken – Steve Herman. En van… ja?  

De heer Fiers 

Meneer de voorzitter, daar moeten we nog aan toevoegen: Yasmina Beldjoudi voor ons als effectief, en 
straks als u uw lijstje verder afloopt, Inge De Bal als plaatsvervanger. 

De heer voorzitter 

Dus hier Beldjoudi? Ja? En straks De Bal bij de plaatsvervangers. Goed? Ja. Bij dezen is dat rechtgezet. 
Dan heb ik voor de plaatsvervangers: Eddy Couckuyt, Phaedra Van Keymolen, Hilde Bruggeman, 
Dirk Otte, Dirk De Meerleer, Laurenz Peleman. Voor de N-VA is dat Caroline Allaeys. Voor het Vlaams 
Belang is dat Olaf Evrard. En mevrouw De Bal voor Groen. Ik denk dat ik bij deze, want ik moet naar 
verschillende lijstjes kijken en bijeen lezen, soms niet zo eenvoudig, maar het gaat. Er zal dus ook 
globaal gestemd worden straks. 
 
VVP: raad van bestuur: voordracht van vier kandidaat-bestuurders. Eddy Couckuyt, Annick Willems, 
Hilde Bruggeman en Peter Hertog. 
 
CEVI: raad van bestuur: voordracht van vier kandidaat-bestuurders. Ik heb vijf kandidaturen. Ik heb de 
heer Rik Franck, ik heb Alexander Vercamer, Joop Verzele, Martine Verhoeve en Laurenz Peleman.  
 
TMVW: raad van bestuur: voordracht van één kandidaat-bestuurder. Marc De Buck. 
 
VLM: raad van bestuur: voordracht van één mannelijke en één vrouwelijke kandidaat-bestuurder. 
Dirk Otte en Hilde Bruggeman. 
 
GASELWEST: raad van bestuur: voordracht van één kandidaat-bestuurder. Dirk Otte. 
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INTERGEM: raad van bestuur: voordracht van één kandidaat-bestuurder. Jo De Cuyper. 
 
INTERWAAS: raad van bestuur: voordracht van zes kandidaat-bestuurders. Ik heb daar zeven 
voordrachten. Ik heb de voordracht van Riet Gillis, Nicole Van Duyse, Jo De Cuyper, Luc Maes, 
Georges Anthuenis, Goedele De Cock en Peter Hertog. 
 
DDS: raad van bestuur: voordracht van drie kandidaat-bestuurders. Jozef Dauwe, Hilde Bruggeman en 
Goedele De Cock. 
 
VERKO: raad van bestuur: voordracht van twee kandidaat-bestuurders. Jozef Dauwe en Kenneth Taylor. 
 
ILVA: raad van bestuur: voordracht van zeven kandidaat-bestuurders. Daarvoor heb ik acht kandidaturen. 
De kandidaturen van Jan Fiers, Hilde De Sutter, Eddy Couckuyt, Phaedra Van Keymolen, 
Bart Blommaert, Vera De Merlier, Greet De Troyer en Dirk De Meerleer.  
 
SOLVA: raad van bestuur: voordracht van vier kandidaat-bestuurders. Er zijn vijf kandidaten. Jan Fiers, 
Eddy Couckuyt, Phaedra Van Keymolen, Dirk Otte en Dirk De Meerleer. 
 
BLIJDORP III: raad van bestuur: voordracht van drie kandidaat-bestuurders. Leentje Grillaert, 
Hilde Bruggeman en Goedele De Cock. 
 
WESTLEDE: raad van bestuur: voordracht van twee kandidaat-bestuurders. Eddy Couckuyt en 
Bart Blommaert. 
 
VENECO: raad van bestuur: voordracht van zes kandidaat-bestuurders. We hebben zeven kandidaturen. 
Inge De Bal, Henk Heyerick, Joop Verzele, Gerda Zenner-De Gryze, Martine Verhoeve, 
Philippe De Coninck en Joris Vandenbroucke. 
 
OPAC: raad van bestuur: voordracht van één kandidaat-bestuurder. Gerda Zenner-De Gryze. 
 
VENECO: directiecomité: voordracht van twee kandidaten. Henk Heyerick en Martine Verhoeve. 
 
IMEWO: Regionaal adviescomité Centrum: voordracht van één kandidaat. Gerda Zenner-De Gryze. 
 
IMEWO: Regionaal adviescomité Oost: voordracht van één kandidaat. Laurenz Peleman. 
 
INTERGEM: voordracht van één kandidaat-bestuurder per regio. Dirk De Meerleer voor Aalst, 
Jo De Cuyper voor Beveren, Hilde Bruggeman voor Dendermonde, Caroline De Padt voor 
Geraardsbergen, Phaedra Van Keymolen voor Ninove en Nicole Van Duyse voor Sint-Niklaas. 
 
GASELWEST: voordracht van één kandidaat-bestuurder per sectorcomité. Freija Dhondt voor Deinze en 
Kathleen-Hutsebaut voor Oudenaarde-Ronse. 
 
VMW: voordracht van twee kandidaat-bestuurders per sectorcomité. Phaedra Van Keymolen en 
Luc Maes voor de Denderstreek, Geert De Roo en Luc Maes voor het Meetjesland en Luc Maes en 
Peter Hertog voor het Waasland. 
 
VMW: Provinciaal Comité: voordracht van één kandidaat. Luc Maes. 
 
VMW: Bureau van het Provinciaal Comité: voordracht van één kandidaat. Luc Maes. 
 
GASELWEST: college van commissarissen: voordracht van één kandidaat-commissaris. Jo De Cuyper. 
 
CEVI: college van commissarissen: voordracht van één kandidaat-commissaris. Gerda Zenner-De Gryze. 
 
Dat zijn ze. We gaan nu kijken waarvoor er afzonderlijke stemmingen nodig zullen zijn. Ik zou voorstellen 
dat we een aantal intercommunales waarvoor we meerdere kandidaten hebben eruit halen en dat we 
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voor de rest in één beweging zouden stemmen. Wanneer ik het lijstje begin, dan denk ik dat afzonderlijke 
stemmingen zullen nodig zijn voor nummer 7. DDS, nummer 12. BLIJDORP algemene vergadering, 
nummer 21. CEVI, nummer 26. INTERWAAS, nummer 29, 30 en 33: ILVA, SOLVA en VENECO. Dat zijn 
ze. Dus ik zou voorstellen dat we eerst over het … Ja, meneer Fiers? 

De heer Fiers 

Misschien even snel. Heeft u 21. CEVI ook meegenomen? 

De heer voorzitter 

Ja, het is genoemd. 

De heer Fiers 

Ik wil er kort iets over zeggen. Het is een enorme lijst die we hier voorgeschoteld krijgen. U zult gemerkt 
hebben dat wij alleen maar voordrachten doen op plaatsen waar veel mandaten ter beschikking staan.  

De heer voorzitter 

Ja. Maar ik heb 21 voorgelezen, hoor. Ter verduidelijking: 7, 12, 21, 26, 29, 30 en 33. Gaan we eerst over 
die afzonderlijke mandaten stemmen? Eerst over de afzonderlijke en daarna over het geheel. Gaat dat 
zo? 
 
[gefluister] 

De heer voorzitter 

Een ogenblik, dames en heren. Ja, er is in het scenario, en u hebt gelijk eigenlijk, meneer Veys … 
 
(gelach) 

De heer voorzitter 

Meneer Fiers! 

De heer Fiers 

Ik hoop dat elke vergelijking volkomen uit de lucht gegrepen is. 

De heer voorzitter 

Het was niet opzettelijk. Onder punten 28 en 29 die we al behandeld hebben, zijn in feite de punten ILVA 
en SOLVA reeds behandeld. En dat is eigenlijk een fout die in het scenario steekt. Geen fout, het is een 
dubbel dossier dat elkaar gekruist heeft. Dus van de subpunten bij punt 30 zijn de subpunten 29 en 30 
eigenlijk reeds behandeld. Goed? Waarvoor onze excuses, maar het is een regieprobleempje. 

De heer Fiers 
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Ik had daar al op attent gemaakt in de voorbereidende vergadering. 

De heer voorzitter 

Goed. Dank u. Dus uiteindelijk gaan we afzonderlijke stemmingen hebben over 7, 12, 21, 26 en 33. 
Goed? Dan gaan we beginnen met DDS met de kandidatuur van mevrouw De Bal. We zullen eerst 
stemmen over de kandidatuur van mevrouw De Bal. Is het stemapparaat klaar? Dan openen we de 
stemming over de kandidatuur van mevrouw De Bal. Punt 30.7 DDS. 
 
[stemming] 
 
Heeft iedereen gestemd? Einde van de stemming. 
6 ‘ja’, 45 ‘nee’, 17 onthoudingen en 4 afwezigen. 
 
Mag ik dan voorstellen dat we over de andere kandidaturen voor DDS in één keer zouden stemmen? Dus 
dan stemmen we in één keer over de effectieven en de plaatsvervangers, zoals ik die vergelezen heb. 
Goed? Kunnen we die stemming klaarmaken? Opening van de stemming. 
 
[stemming] 
 
Heeft iedereen gestemd? Einde van de stemming. 
36 ‘ja’, 6 ‘nee’, 26 onthoudingen en 4 afwezigen. 
 
Dan gaan we van punt 7 naar punt 12. We gaan stemmen over de kandidatuur van mevrouw Beldjoudi 
als effectief vertegenwoordiger. Opening van de stemming. 
 
[stemming] 
 
Heeft iedereen gestemd? Einde van de stemming. 
9 ‘ja’, 50 ‘nee’, 10 onthoudingen en 3 afwezigen. 
 
Dan stel ik voor dat we stemmen over de rest van het pakket van voordrachten voor BLIJDORP. Opening 
van de stemming. 
 
[stemming] 
 
Heeft iedereen gestemd? Sluiting van de stemming. 
38 ‘ja’, 7 ‘nee’, 25 onthoudingen en 2 afwezigen. 
 
Dan gaan we over naar punt 21. Vier bestuurders voor CEVI. We stemmen eerst over de kandidatuur van 
meneer Franck. Opening van de stemming. 
 
[stemming] 
 
Heeft iedereen gestemd? Einde van de stemming. 
13 ‘ja’, 43 ‘nee’, 14 onthoudingen en 2 afwezigen. 
 
Dan stel ik voor dat we stemmen over de vier andere kandidaturen in één keer. Opening van de 
stemming. 
 
[stemming] 
 
Heeft iedereen gestemd? Einde van de stemming. 
38 ‘ja’, 6 ‘nee’, 26 onthoudingen en 2 afwezigen. 
 
Dan gaan we over naar punt 26. We stemmen eerst over de kandidatuur van mevrouw Gillis. Opening 
van de stemming. 
 
[stemming] 
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Heeft iedereen gestemd? Einde van de stemming. 
7 ‘ja’, 48 ‘nee’, 14 onthoudingen en 3 afwezigen. 
 
Ik zou voorstellen dat we dan over de overige zes kandidaturen zouden gaan stemmen voor 
INTERWAAS in één stembeurt. Opening van de stemming. 
 
[stemming] 
 
Heeft iedereen gestemd? Sluiting van de stemming. 
38 ‘ja’, 7 ‘nee’, 25 onthoudingen en 2 afwezigen. 
 
Dan gaan we over tot punt 33, VENECO. We stemmen eerst over de kandidatuur van mevrouw De Bal. 
Opening van de stemming. 
 
[stemming] 
 
Heeft iedereen gestemd? Sluiting van de stemming. 
25 ‘ja’, 45 ‘nee’ en 2 afwezigen. 
 
En dan stemmen we globaal over de voordracht van de zes andere bestuurders. Opening van de 
stemming. 
 
[stemming] 
 
Heeft iedereen gestemd? Sluiting van de stemming. 
62 ‘ja’, 5 onthoudingen en 5 afwezigen. 
 
Goed? Dan zou ik voorstellen dat we stemmen over het globale pakket, met uitzondering van die waar 
we al over gestemd hebben. Ik ga het niet nog een keer voorlezen. Als de machine klaar is, dan zegt u 
het maar. Opening van de stemming. 
 
[stemming] 
 
Heeft iedereen gestemd? Sluiting van de stemming. 
65 ‘ja’, 5 onthoudingen en 2 afwezigen. 

PUNT 31. AUTONOOM PROVINCIEBEDRIJF PROVINCIAAL ZORGCENTRUM LEMBERGE (OPENBARE ZITTING) 

Akteneming van het Budget 2013 

De heer voorzitter 

Dan gaan we over naar het volgende punt op de agenda. Dan zitten we bij punt 31, het autonoom 
provinciebedrijf Provinciaal Zorgcentrum Lemberge. Akteneming van het Budget 2013. We nemen akte, 
dus het is alleen een akteneming als dusdanig. 

PUNT 32. AUTONOOM PROVINCIEBEDRIJF PROVINCIAAL ZORGCENTRUM LEMBERGE (OPENBARE ZITTING) 

Goedkeuring van de samenstelling van de raad van bestuur in afwachting van de herziening van de 
statuten 
Aanduiding van 10 provinciale stemgerechtigde bestuurders 
Aanduiding van 4 provinciale niet-stemgerechtigde bestuurders 
Aanduiding van 2 commissarissen met beslissende stem 



DEBATTEN 

38 Provincieraad van 23 januari 2013 

De heer voorzitter 

We hebben hier de aanduiding van tien provinciale stemgerechtigde bestuurders. Ik heb voordrachten 
van Eddy Couckuyt, Kathleen Hutsebaut, Hilde De Sutter, Bart Blommaert, Luc Maes, 
Joris Vandenbroucke, Greet De Troyer, Eric Scheire, Christian Bauwens en Rik Franck.  
 
En de aanduiding van vier provinciale niet-stemgerechtigde bestuurders. Ik heb daarvoor de 
voordrachten van Phaedra Van Keymolen, Vera De Merlier, Sara De Potter en Kris Van Caneghem. Ik 
denk dat ik hiermee volledig geweest ben. Ik heb al mijn lijstjes geraadpleegd.  
 
We hebben ook de aanduiding van twee commissarissen met beslissende stem. Leentje Grillaert en 
Dirk De Meerleer. Kunnen we over dit pakket in één keer stemmen? Ja? Er is blijkbaar een gescheiden 
stemming. We zijn zodanig gewoon geheime stemmingen te hebben. Dus over het eerste puntje is er een 
openbare stemming. We moeten afzonderlijk stemmen over de raad van bestuur in afwachting van de 
herziening van de statuten. En daarna hebben we de aanduiding van de bestuurders. Dus de eerste 
stemming is een gewone stemming. De tweede stemming is een geheime stemming. De eerste 
stemming.  
 
[stemming] 
 
Goed, einde van de stemming. 
Unanimiteit, ja. 
 
Dan gaan we stemmen over de voordracht van de bestuurders, al dan niet stemgerechtigd, zoals ik ze 
afgelezen heb. We gaan over tot de stemming hierover. Opening van de stemming. 
 
[stemming] 
 
Heeft iedereen gestemd? Sluiting van de stemming. 
Unanimiteit, 67 ‘ja’. 

PUNT 33. PENSIOENFONDS VAN DE PROVINCIE OOST-VLAANDEREN (OFP) (OPENBARE ZITTING) 

Voordracht van 1 vaste vertegenwoordiger (=gedeputeerde) en 1 plaatsvervangend vertegenwoordiger 
(=gedeputeerde of raadslid) in de algemene vergadering en de raad van bestuur 
Voordracht van 12 leden (raadsleden) voor het adviescomité van de algemene vergadering 
Voordracht van 8 leden (raadsleden) voor het adviescomité van de raad van bestuur 

De heer voorzitter 

Dan gaan we over tot punt 33, het Pensioenfonds. Voor punt 33 hebben we de voordracht van een vaste 
vertegenwoordiger, dat is te zeggen een gedeputeerde, en een plaatsvervangend vertegenwoordiger 
(een gedeputeerde of een raadslid) in de algemene vergadering en de raad van bestuur. Hiervoor is 
kandidaat Hilde Bruggeman, gedeputeerde, als vaste vertegenwoordiger en Alexander Vercamer, haar 
vervanger als gedeputeerde. 
 
Er is eveneens de voordracht van twaalf raadsleden voor het adviescomité van de algemene 
vergadering, zijnde Filip Liebaut, Gerda Zenner-De Gryze, Annick Willems, Phaedra Van Keymolen, 
Philippe De Coninck, Marc De Buck, Geert Eeman, Joris Vandenbroucke, Sara De Potter, 
Veerle Baeyens, Christian Bauwens en – ik heb al mijn derde lijstje – Rik Franck. 
 
Meneer Vercamer? 
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De heer gedeputeerde Vercamer 

Er staat een foutje. In artikel 4 moet staan: afschrift van dit besluit zal worden overgemaakt aan het OFP. 
De vzw bestaat niet meer. 

De heer voorzitter 

Ja. Goed, dank u voor deze rechtzetting. Dan hebben we ook nog de voordracht van acht raadsleden 
voor het adviescomité van de raad van bestuur. Hiervoor heb ik de voordracht van mevrouw 
Gerda Zenner-De Gryze, van Phaedra Van Keymolen, van Philippe De Coninck, Geert Eeman, 
Sara De Potter, van Rik Franck, van Steve Herman en opnieuw van Veerle Baeyens. Dat is het globale 
voorstel. Ik stel voor dat we daarover in één keer stemmen. Akkoord? Opening van de stemming. 
 
[stemming] 
 
Heeft iedereen gestemd? Einde van de stemming. 
Unanimiteit, 68 ‘ja’. 
 

PUNT 34. PERSONEEL (OPENBARE ZITTING) 

Functiebeschrijvingen: vastlegging 

De heer voorzitter 

Dan gaan we over naar punt 34. Hier zitten we met een voorstel tot uitstel, maar ook over het voorstel tot 
uitstel zal gestemd moeten worden. Het gaat over het personeel. De functioneel bevoegde gedeputeerde 
heeft hiervoor in de commissie uitleg gegeven en heeft dat nogmaals herhaald in het uitgebreid bureau, 
dacht ik. Kunnen we hierover stemmen, over het voorstel tot uitstel? Goed. Opening van de stemming. 
 
[stemming] 
 
Heeft iedereen gestemd? Einde van de stemming. 
65 ‘ja’, 3 onthoudingen. Dus het uitstel is aanvaard. 

PUNT 35. TOERISME OOST-VLAANDEREN VZW (OPENBARE ZITTING) 

Voordracht van 2 bestuurders-gedeputeerden 
Voordracht van 8 bestuurders-raadsleden 
Aanduiding van 6 gedeputeerden als vertegenwoordigers in de algemene vergadering 
Aanduiding van de gouverneur, de provinciegriffier en 8 raadsleden als vertegenwoordiger in de 
algemene vergadering 

De heer voorzitter 

Voordracht van twee bestuurders-gedeputeerden. Eddy Couckuyt en Hilde Bruggeman. 
 
Voordracht van acht bestuurders-raadsleden. Hilde De Sutter, Gerda Zenner-De Gryze, Hugo Leroy, 
Caroline De Padt, Joris Vandenbroucke, Mia De Brouwer, Steve Herman en Elisabet Dooms. 
 
Dan gaan we verder. Aanduiding van zes gedeputeerden als vertegenwoordigers in de algemene 
vergadering. Ik ga ze niet nog eens voorlezen, u kent ze. 
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Aanduiding van acht raadsleden als vertegenwoordiger in de algemene vergadering, namelijk 
Joop Verzele, Gerda Zenner-De Gryze, Hugo Leroy, Caroline De Padt, Joris Vandenbroucke, 
Mia De Brouwer, Lena Van Boven en voor Groen staat hier geen naam op, dacht ik. Doet u een 
voordracht? 

De heer Fiers?  

Ja, Elisabet Dooms. 

De heer voorzitter 

Ja, mevrouw Dooms, goed. Dus die voegen we daar dan aan toe. Kunnen we stemmen in één keer over 
het globale pakket? Er is een vraag. Goed, gedeputeerde Couckuyt. 

De heer gedeputeerde Couckuyt 

Meneer de voorzitter, het is belangrijk te vermelden dat in het dossier de heer gouverneur en de griffier 
geschrapt moeten worden. Het staat op papier, maar ik wil het absoluut vermelden in de vergadering zelf. 

De heer voorzitter 

Goed. Dank u voor deze opmerking. Dan gaan we stemmen over het globale pakket. Ik weet niet of ik u 
ontgoochel als ik zeg dat dit de laatste aanduiding is voor vandaag. Dus geniet ervan. Opening van de 
stemming. 
 
[stemming] 
 
Heeft iedereen gestemd? Einde van de stemming. 
68 ‘ja’, 4 afwezigen. Unaniem.  
 
Goed, dames en heren, daarmee is het eerste deel afgehandeld. 

PUNT 36. VOORSTEL RIK FRANCK (OPENBARE ZITTING) 

Voorstel inzake de redding van de laatste congo-boot de Charleville 

De heer voorzitter 

Wij hebben op onze agenda nog het voorstel van Rik Franck inzake de redding van de laatste congo-boot 
de Charleville. De heer Franck. 

De heer Franck 

Dank u. Ik heb er eigenlijk twee redenen voor om die vraag te stellen. Enerzijds persoonlijke redenen. 
Een maand en 56 jaar geleden zat ik op een zusterschip van de Charleville. Ik heb 15 à 16 dagen tussen 
Matadi en Antwerpen gevaren. Ik was toen nog maar 9 maanden, dus ik weet daar niks van, behalve hier 
en daar wat beelden die nu en dan nog eens geprojecteerd worden. Een tweede reden is natuurlijk … Er 
zijn reeds een aantal maanden berichten verschenen en blijkbaar is vandaag een cruciale dag, dus het 
zou kunnen gebeuren dat mijn vraag eigenlijk zonder voorwerp is geworden, maar dat weet ik niet.  
Deze boot ligt al dertig jaar, nadat hij uit de vaart genomen is, in Rostock, een haven in Duitsland. De 
boot werd gebruikt als een jeugdhotel en de boot zou nu gesloopt worden in Litouwen. De vraag is 
eigenlijk: kunnen wij dat laatste luxe passagiersschip zomaar verloren laten gaan? Het is een stuk 
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erfgoed in die zin dat bijna een ganse eeuw boten van de Compagnie Maritime Belge de Congo het 
traject gedaan hebben tussen Antwerpen en Matadi. Een zeer groot aantal Vlamingen, uiteraard ook 
Belgen, hebben daar op gezeten. Het schip is gebouwd op de Cockerill-yard in Hoboken, dus het is in 
Vlaanderen gebouwd. Het zou jammer zijn indien dit laatste schip zou verdwijnen. De Belgische staat 
heeft blijkbaar geen interesse. Het is ook aangeboden aan Antwerpen, maar die heeft ook geen 
interesse. Waarom stel ik de vraag hier? De provincie Oost-Vlaanderen heeft binnen het decreet de taak 
gekregen van minister Bourgeois om zich bezig te houden met het varend erfgoed en de ontsluiting van 
het varend erfgoed. In die optiek denk ik dat wij als provincie Oost-Vlaanderen daar inderdaad hadden 
moeten inspringen. Betekent dat dat wij dat schip moeten kopen? Nee, ik denk dat dat niet aan de orde 
is. Wat wel aan de orde is, is dat wij moeten zorgen dat het schip bewaard blijft. Wij moeten de 
omstandigheden creëren om dat schip te bewaren. Het schip is gratis aangeboden, men zegt soms voor 
een euro, maar nee, het is gratis aangeboden. De enige kostprijs die er is, voorlopig, is: dat schip moet 
van Rostock naar Antwerpen komen vermoedelijk. Wat daar verder mee moet gebeuren, is niet onze 
taak. De provincie Oost-Vlaanderen is de bewaker van het varend erfgoed en van daaruit denk ik dat het 
onze taak was en is om dat schip op een of andere manier te redden.  

De heer voorzitter 

Dank u, collega Franck. De deputatie? 

De heer gedeputeerde Dauwe?  

Meneer de voorzitter, meneer de griffier, achtbare collega interpellant, dames en heren collega’s, eerst en 
vooral bedankt voor uw andermaal blijvende interesse voor ons cultuurpatrimonium en zeker voor het 
varend erfgoed. U weet dat wij daar in de provincie heel veel voor doen. Ik ga dat niet allemaal herhalen. 
De collega van Buggenhout weet dat wij inderdaad het varend erfgoed uitbouwen, maar ik moet u wel 
zeggen dat de taak van het bewaren, het restaureren van dergelijke schepen, eigenlijk bij Vlaanderen ligt 
en niet bij een provincie. Wij hebben wel de knowhow ter plaatse in onze provincie, als centrum van het 
varend erfgoed, maar het is niet aan ons om dat schip te kopen. Overigens moet ik u zeggen dat uw 
interessante tussenkomst een beetje voorbijgestreefd is, want het schip is jammer genoeg inderdaad 
gisteren verkocht. Dus we zijn te laat. De vraag is of onze provincie zoiets had moeten kopen. U zegt: 
sleept het. Wel, er zijn geen wieken meer aan dat schip. Dus de schroeven zijn weg. Het moet gesleept 
worden. Om het te gebruiken als eventueel museumschip is de kostprijs geraamd op 15 miljoen euro. En 
wanneer er één provincie in Vlaanderen belangstelling zou moeten hebben, is het uiteraard Antwerpen 
waar het schip gebouwd is bij de Compagnie Maritime Belge, mij wel bekend. Ook de provincie 
Antwerpen, bij monde onder meer van de stadsschepen en van de deputatie, was niet geïnteresseerd, 
had de mogelijkheid niet om dat te doen. Ik denk dat de opmerking interessant is, maar dat wij spijtig 
genoeg daar niets aan kunnen doen. Het is geen nieuw fenomeen. Het ligt vijftien jaar te wachten op een 
koper en het is nu verkocht voor de sloop voor 1 euro. 

De heer voorzitter 

Goed. Collega Franck. 

De heer Franck 

Mijn vraag was, en dat heb ik ook heel duidelijk gezegd, niet dat de provincie dit schip moest kopen. Dat 
heb ik nergens gezegd. Het enige wat ik vraag, is: het is de taak van de provincie Oost-Vlaanderen vanuit 
haar opdracht van het Vlaamse Gewest om varend erfgoed te bewaren. Op welke manier dat gebeurt, 
daar ben ik niet over bezig geweest. Tweede punt. De bestemming, wat men daarmee moet doen, daar 
hebben wij eigenlijk niks mee te maken. Het enige wat wij moesten doen, is zorgen dat dat schip niet 
gesloopt werd. En ik denk, als blijkt dat het inderdaad nu gesloopt is, ondanks het feit dat er vrij veel 
rumoer is geweest, ook in het Vlaams parlement, ook door mensen vanuit uw fractie overigens, denk ik 
dat wij dan als provincie Oost-Vlaanderen tekortgeschoten zijn in onze taak van het bewaren van varend 
erfgoed. De kostprijs, en ik weet dat ik dan op uw hart trap, deputé… Om u te situeren: in januari is er 
voor 10.573.000 euro subsidies gegeven, weliswaar aan een kerk in Bree, een kerk in Alken, een kerk in 
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Mechelen, een kerk in Leuven, een kerk in Brugge enzovoort. Ik wil maar zeggen dat als ge spreekt over 
15 miljoen dat het zou kunnen kosten, dan is er misschien een afweging dat het geld ook naar zoiets zou 
kunnen gaan. Dat is één. Ten tweede, en ik weet dat sommige mensen hun wenkbrauwen zullen 
optrekken: ik denk dat er hier misschien samengewerkt had moeten worden met private partijen. Men had 
een systeem kunnen uitwerken. Dus ik denk, wat er nu gebeurd is, is inderdaad, naar mijn mening, 
Vlaamse materie, maar wij hadden wel tot onze taak om ten minste het schip te bewaren. Ofwel moeten 
wij zeggen: wij houden ons daar niet mee bezig en we houden ons enkel maar met kleine zaken bezig. 
Een aalschuit ergens daar of een mosselschuit ergens daar. Nu goed, dat kan, maar dan moeten we dat 
ook zeggen tegen Vlaanderen: in het vervolg als we zoiets krijgen, dan doen we dat niet. 

De heer voorzitter 

Goed, een repliek nog, collega Dauwe? 

De heer gedeputeerde Dauwe 

Heel kort. Afijn, ik denk, in de provincie … Voor ons is dat niet mogelijk. Wij hebben alles gedaan. We 
hebben het parlement verwittigd. De Vlaamse regering heeft erover gesproken. Het parlement, ik heb hier 
een stuk of tien … Het is zomaar niet in de duisternis gebeurd. Men heeft er lang over vergaderd en er 
was geen mogelijkheid om dat te kopen. Wij hebben er ook op geïnsinueerd. U weet ook dat de voorzitter 
van het varend erfgoed, professor Van Hooydonk, daar tussenkomsten over gedaan heeft. Wij kunnen 
vanuit Oost-Vlaanderen niet meer doen dan de aandacht erop vestigen. Dat is gebeurd, maar niemand 
heeft blijkbaar de mogelijkheid gezien om het schip effectief te verwerven.  

De heer voorzitter 

Goed, dat is duidelijk.  

PUNT 37. VRAAG VAN GOEDELE DE COCK (OPENBARE ZITTING) 

Vraag inzake subsidies voor de opleiding tot burenbemiddelaar 

De heer voorzitter 

Wij gaan over tot de vraagstelling. Mevrouw De Cock gaat een vraag stellen inzake subsidies voor de 
opleiding tot burenbemiddelaar. Mevrouw De Cock. 

Mevrouw De Cock 

Dank u wel, meneer de voorzitter. Geachte heer voorzitter, geachte heren en mevrouw gedeputeerden, 
beste collega’s. In De Standaard van 11 januari laatstleden konden we lezen dat er tussen 2009 tot 2012 
een proefproject van de FOD Binnenlandse Zaken liep rond het opleiden van burenbemiddelaars. De 
FOD Binnenlandse Zaken zorgde voor de financiering van het project en in het krantenartikel stond dat 
de provincies instonden voor de opleidingen. Gemeentebesturen die in het project zijn ingestapt, blijken 
er heel tevreden over. In totaal hebben 183 personen zich laten opleiden tot burenbemiddelaar en hun 
tussenkomsten waren erg succesvol. Maar liefst 71% van de buren die in een bemiddelingstraject 
instapten, legden daarna hun ruzie bij. Uit het krantenartikel blijkt dat er in de provincie Oost-Vlaanderen 
niet langer een opleiding tot burenbemiddelaar bestaat. Het klopt dat we in budgettair moeilijke tijden 
zitten, maar volgens mij zijn er aan dit project alleen maar voordelen verbonden. Als provincie steun je je 
gemeenten actief. Daarnaast zorg je ervoor dat een bemiddelaar eerst met de buren kan gaan praten; de 
politie hoeft dus niet meteen ingeschakeld te worden. Ten slotte bevestigen de resultaten van het 
proefproject dat de sociale cohesie daardoor versterkt wordt. 
Ik wil dan ook graag de volgende vragen stellen: 
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1. Kan de provincie de opleiding van de FOD Binnenlandse Zaken niet overnemen en opnieuw 
aanbieden? 

2. Overweegt de provincie om de financiering van de FOD Binnenlandse Zaken over te nemen? Zo 
nee, waarom niet? 

3. Heeft de provincie daarover al contact gehad met de federale overheid? 
Dank u. 

De heer voorzitter 

De deputatie. 

De heer gedeputeerde Couckuyt 

Dank u, meneer de voorzitter. Mevrouw De Cock, eigenlijk zou het antwoord gegeven moeten worden via 
de heer gouverneur, omdat dit op het niveau van het ambt van de gouverneur uitgeoefend is. De FOD 
Binnenlandse Zaken heeft bij een KB van 21 januari 2010 voorzien dat de gemeenten die hierop zouden 
intekenen, dat die 1500 euro zouden krijgen per burenbemiddelaar. Dus rechtstreeks van FOD 
Binnenlandse Zaken naar die gemeenten. De buurtbemiddelaar is iemand die een gesprek faciliteert 
tussen conflicterende derden met het oog op oplossing van het conflict, zonder dat er een procedure 
ingeleid moet worden. Dus dat voorkomt heel wat miserie door aan de bron dingen aan te pakken. In 
onze provincie zijn er straks zeven steden of gemeenten die hierop ingetekend hebben. Dendermonde 
met twee vrijwilligers, Gent met twee vrijwilligers, Geraardsbergen met één vrijwilliger, Kruibeke één, Sint-
Martens-Latem één, Zele twee en Zottegem twee. En dit is dus een beperktheid van wat in Oost-
Vlaanderen hieromtrent gebeurd is. Het antwoord op de eerste vraag is dat het provinciebestuur eigenlijk 
niets heeft stopgezet, dat dit rechtstreeks tussen de gouverneur en FOD Binnenlandse Zaken heeft 
gelopen. Het is de federale regering die het project stillegt. En aangezien wij het niet organiseren, kunnen 
wij het dus ook niet opnieuw gaan doen.  
Ik kom dan bij de volgende vraag. Overweegt de provincie om het project, inclusief budgetten, zelf op te 
nemen? We hebben hier nooit in onze begroting, alhoewel het ministerieel besluit spreekt dat het bedrag 
overgemaakt zal worden op de provincies, ik heb het nog nagevraagd: op onze begroting zijn dergelijke 
middelen nooit binnengekomen. Het is gebeurd via een parallelle structuur. Dus indien wij hier initiatief 
zouden nemen in de toekomst, voor het eerst, dan zouden we zelf die budgetten moeten voorzien en 
afwegen tegenover andere opdrachten die we hier hebben. Het project is ons eigenlijk nooit toegelicht. 
Het is slechts via uw vraag en ook via de berichtgeving in de krant, dat ons dit ter kennis gekomen is. Uit 
de berichtgeving vernam ik dat de deelnemende gemeenten inderdaad tevreden waren over de 
resultaten. En vanuit die laatste vaststelling wil ik me engageren eens te luisteren bij de betrokken 
gemeenten. Als provinciebestuur hebben wij immers de opdracht de gemeenten te ondersteunen waar dit 
kan, maar het project is mij onvoldoende ter kennis op dit moment. Als dit project door ons zou kunnen of 
moeten opgenomen worden, dan willen we daar ernstig over nadenken en dit voorbereiden. Maar de 
middelen hiervoor zouden van FOD Binnenlandse Zaken moeten komen. Onze eigen opdracht op dit 
moment kan ik hierin niet situeren, wel de opdracht van de gemeenten. Als wij hen hierbij kunnen 
ondersteunen, dan zullen we binnen de mogelijkheden die we hebben, binnen onze toekomstige 
opdracht in 2014, hierover zeker debatteren. 

De heer voorzitter 

Goed. Mevrouw? 

Mevrouw De Cock 

Dat volstaat, meneer de voorzitter. Dank u. 
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PUNT 38. VRAAG VAN OLAF EVRARD (OPENBARE ZITTING) 

Vraag over het provinciale windenergieproject E40 

De heer voorzitter 

Dan gaan we over tot de volgende vraag, over het provinciale windenergieproject E40. Meneer Evrard, u 
heeft het woord. 

De heer Evrard 

Ja, meneer de voorzitter, collega’s. In dit verband zou men intussen gestart zijn met geluidsmetingen 
langs de E40 in Hansbeke. Intussen verkondigt in de Nevelse deelgemeente Landegem een politieke 
partij dat hun lobbying in de provincie zou geresulteerd hebben in het laten vallen van de zone Landegem 
als cluster voor windturbines. Als onmiddellijk gevolg hiervan zou enkel de zone Nevele-Hansbeke nog 
overblijven als cluster of als gebied voor lijnopstelling voor windturbines. Zonder onmiddellijk een keuze 
te willen maken tussen Landegem of Nevele/Hansbeke klagen wij toch uitdrukkelijk de politieke 
bemoeienis in dit stadium van de studie aan. De facto zijn er trouwens weinig of geen vragende partijen 
voor de inplanting van windturbines langsheen de E40, behalve misschien bepaalde eigenaars van de 
betreffende landbouwgronden. Maar onze fractie is uiteraard niet naïef. Op het moment dat het dossier 
voor de deputatie komt, zal de politiek zeker meespelen. Toch staan we er op dat de ambtenaren in volle 
objectiviteit hun werk kunnen doen en dit op basis van de geldende reglementeringen en van de 
gemotiveerde adviezen van de ondersteunende diensten. Bovendien moet dit gebeuren in volle 
onafhankelijkheid ten aanzien van de private ondernemers. Gezien de afstand tot de militaire 
radarinstallatie van Semmerzake door de technische evolutie niet langer een belemmering vormt 
(waarvoor ik verwijs naar een antwoord op een parlementaire vraag aan Minister van Defensie De Crem), 
gezien in het enige aldaar gevestigde bedrijf geen bewoning is, ziet onze fractie op dit ogenblik geen 
enkele objectieve reden om de zone Landegem als mogelijke locatie voor de inplanting van windturbines 
te laten vallen en een polemiek te starten tussen de verschillende Nevelse deelgemeenten. Nu heb ik een 
aantal concrete vragen: 

 Wat is de stand van zaken in dit dossier provinciaal windenergieproject E40? 
 Klopt het dat men intussen gestart zou zijn met geluidsmetingen in Hansbeke? 
 Worden er in dit verband ook nog geluidsmetingen op andere locaties uitgevoerd? 
 Klopt het dat de door de architecten van het betrokken studiebureau geprefereerde zone, zijnde 

Landegem, is weggevallen en zo ja, om welke reden? 

De heer voorzitter 

De deputatie. Gedeputeerde Versnick. 

De heer gedeputeerde Versnick 

Meneer de voorzitter, geachte collega’s, ik zal eerst nog even het dossier situeren. Als we de doelstelling 
vanuit Europa naar hernieuwbare energie willen halen, en als we overigens ook onze eigen provinciale 
ambitieuze doelstellingen – tegen 2050 een klimaatneutrale provincie te zijn – willen halen, dan zal 
windenergie uiteraard een onmiskenbare rol spelen. Ruimte voorzien voor bijkomende windturbines in 
Oost-Vlaanderen en de knelpunten op het vlak van vergunningen en realisatie aanpakken door te zorgen 
voor een sterk draagvlak, is daarin zeer belangrijk. De provincie Oost-Vlaanderen voert al jaren een 
proactieve aanpak van de windmolenproblematiek. En deze aanpak is gebaseerd op twee peilers. 
Enerzijds ruimtelijke aansturing van de inplanning van windturbines, dat gebeurt uiteraard door onze 
dienst Ruimtelijke planning. Waar komen ze, en misschien voor de mensen veel belangrijker om te 
weten: waar komen ze niet? Want het schept rust in het landschap, zowel in het maatschappelijke 
landschap als het werkelijke landschap uiteraard. En anderzijds, met het project Oost-Vlaanderen 
energielandschap een directe projectmatige realisatie van de turbines met begeleidende maatregelen op 
het vlak van participatie, op het vlak van landschap, lokale meerwaarde en communicatie. Concreet wordt 
deze gecombineerde aanpak nu toegepast op twee zones. Eeklo-Maldegem enerzijds en de E40 tussen 
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Aalter en Aalst anderzijds. Het onderzoek om te komen tot een duidelijk en gedetailleerd zicht op al deze 
vlakken, is nu volop aan de gang en dit uiteraard in navolging van de provincieraadbeslissing van 
20 juni 2012. In uitvoering van die provincieraadbeslissing worden planningsprocessen inzake 
windenergie uitgewerkt op vier sporen. Ten eerste. De opmaak van een plan-MER en RUP . Ten tweede. 
De uitwerking en verdere concretisering van het strategisch project. Ten derde. De opmaak van een 
communicatieplan. En last, but not least, het uitwerken van een hernieuwbare energiescan. Het is de 
bedoeling om de stand van zaken en de resultaten van de verschillende studies toe te lichten in uw raad 
van 20 maart 2013. We gaan hierin onverminderd door op de in 2012 ingeslagen weg. Voor wat betreft 
de zone E40 worden er tien clusters onderzocht, waaronder de clusters Nevele en Landegem. Inmiddels 
werden geluidsmetingen uitgevoerd en dit gebeurde door ons Provinciaal Centrum voor Milieuonderzoek. 
Voor beide gebieden waren vier toestellen beschikbaar die gedurende een week ter plaatse stonden. 
Voor de zone E40 werd gemeten in Aalter, Nevele en Erpe-Mere, maar van één van de toestellen bleken 
de metingen niet te zijn geregistreerd, met name in Nevele, en daarom zal deze meting opnieuw worden 
gedaan begin februari. Gelijktijdig zal er in Landegem een geluidsmeting worden uitgevoerd en de 
resultaten van deze metingen zullen beschikbaar zijn eind februari. Noch voor de zone E40, noch voor de 
zone Maldegem-Eeklo is er al een voorkeursscenario geklozen of zijn er al clusters geselecteerd of 
uitgesloten. Deze keuze kan immers pas gemaakt worden wanneer alle gegevens beschikbaar zijn en het 
volledige onderzoek dat door onze ambtenaren, en ik onderlijn het, in volle onafhankelijkheid wordt 
gevoerd, zal zijn afgerond. Dat wordt dan gepland op de provincieraad van maart, zoals ik reeds gezegd 
heb, na uiteraard agendering op de deputatie. En uiteraard zal hier een volledig dossier voorliggen, 
collega, dat ter inzage ligt voor alle collega’s en zullen we hier in de provincieraad een duidelijk debat 
hebben, maar ik wil toch benadrukken dat er van benadeling of het druk uitoefenen op de ambtenaren 
absoluut geen sprake is. Zij oefenen een onderzoek uit in alle onafhankelijkheid. Ze houden rekening met 
alle parameters en zij werken getrouw de besluiten van de provincieraad van 20 juni 2012.  

De heer voorzitter 

Goed, dan denk ik dat we kunnen overgaan tot de laatste vraag van de dag. 

PUNT 39. VRAAG VAN JAN FIERS (OPENBARE ZITTING) 

Vraag inzake ‘Oost-Vlaanderen fietsprovincie’ 

De heer voorzitter 

Meneer Fiers, u zult het laatste woord hebben, zie ik. U gaat een vraag stellen in verband met Oost-
Vlaanderen fietsprovincie. U hebt het woord. 

De heer Fiers 

Dank u, voorzitter. Ik vermoed dat gedeputeerde Hertog het laatste woord zal hebben. Op een 
gezaghebbende fietswebsite, Fietsen 123, werd een enquête georganiseerd over de kwaliteit van 
verschillende provincies wat de fietsvoorzieningen betreft. Men hield daar rekening met een aantal 
elementen waar wij ook toch wel wat bevoegdheid over hebben, zijnde de kwaliteit van de fietspaden, het 
aantal fietsroutes, de dekking van fietsknooppuntennetwerken, enzovoort. En daaruit bleek dat van de 
Belgische provincies Oost-Vlaanderen niet in de top drie stond. De top drie bestond uit Limburg, 
Antwerpen en West-Vlaanderen, die 85% van de stemmen onder elkaar verdeelden. Dat betekent dat de 
overige zeven provincies plus Brussel het moesten stellen met 15%. Dat laat raden dat wij als Oost-
Vlaanderen niet echt een goede beurt maakten. Mijn vraag is: hoe komt dat? En dan zie ik eigenlijk drie 
mogelijkheden: ofwel schieten wij tekort in wat wij doen, wat betreft infrastructuur; ofwel hebben we wel 
alles goed gedaan, maar hebben we daar te weinig reclame rond gemaakt; ofwel zijn we tekortgeschoten 
in beiden. Ik vernam graag van de deputatie wat zij menen wat daarvan de oorzaak van zou kunnen zijn 
en wat zij eventueel menen daaraan te kunnen doen.  
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De heer voorzitter 

Goed. Wie…? Gedeputeerde Hertog, ja? 

De heer gedeputeerde Hertog 

Dank u, voorzitter. Collega’s, eerst en vooral: zonder afbreuk te willen doen aan de kwaliteit van het 
fietsnetwerk in Belgisch-Limburg, mijn fractieleider zou het mij trouwens niet toestaan, zou ik toch het 
belang van deze titel, de beste Belgische fietsprovincie, enigszins willen relativeren. Het gaat om een 
internetverkiezing, waarbij bezoekers van de website Fietsen123.nl, het zou een gezaghebbende website 
moeten zijn, maar ik ken hem niet, maar dat kan aan mij liggen … Maar ik heb toch eens rondvraag 
gedaan in mijn omgeving en daar kenden ze hem ook niet, maar dat kan aan mijn omgeving liggen 
natuurlijk. Maar daar mochten de mensen dus een stem uitbrengen. Het wordt op geen enkele manier 
duidelijk gemaakt hoeveel mensen hun stem effectief hebben uitgebracht. Nu is mijn persoonlijke 
ervaring: als dat er heel veel zijn op een website, dan zetten ze dat er meestal wel bij, als dat er niet zo 
heel veel zijn, dan laten ze dat er meestal af. Maar nogmaals: ik weet niet hoeveel het er zijn. Maar het 
blijft dus een internetverkiezing. Dus de waarde daarvan wil ik toch enigszins in twijfel trekken. Te meer 
omdat het voornaamste criterium om te kiezen voor Limburg, en meneer Fiers zal dat ook gezien hebben, 
het landschap, de rust en de omgeving was. Dat heeft bijzonder weinig te maken met de kwaliteit van het 
fietsnetwerk. Wij kunnen er weinig aan doen dat de provincie Oost-Vlaanderen een dichtbevolkte, 
geïndustrialiseerde provincie is met twee zeehavens en drie autosnelwegen, terwijl Limburg meer 
dunbevolkt en landelijk is, waardoor het fietsplezier waarschijnlijk wat verhoogt, maar dat zegt op zich 
bijzonder weinig over de kwaliteit van het fietsnetwerk, waarmee ik opnieuw weer niks fout heb willen 
zeggen over de kwaliteit van het fietsnetwerk in Limburg.  
Bovendien is Fietsen 123 ook een website voor de recreatieve fietser, dus ik kan mij voorstellen dat de 
recreatieve fietser een specifieke invalshoek heeft, die de kwaliteit van zo’n netwerk eerder evalueren op 
basis van bijvoorbeeld omgevingsfactoren, landschap, toeristische infrastructuur, horecazaken in de 
buurt, terwijl de sportieve fietser, die misschien op andere websites te vinden is, misschien sneller voor 
de Vlaamse Ardennen zou kiezen. Nota bene een plaats waar niet zo heel veel fietspaden liggen, of toch 
minder, omdat de holle wegen die er zijn en de smalle wegen die er zijn, niet altijd toelaten om daar 
fietspaden aan te leggen. Maar toch scoort dat zeer goed bij de sportieve fietser. Dus ik wil toch maar de 
relativiteit van dergelijke uitspraken benadrukken.  
Ten slotte moet bij dit alles toch ook rekening gehouden worden dat de provincie Limburg een historische 
voorsprong heeft, of de andere provincies een historische achterstand hebben. De vier andere provincies 
beschikten vroeger over provinciale wegeninfrastructuur. Limburg heeft dat nooit gehad. Dat is historisch 
bij de onafhankelijkheid van België zo gegroeid. Maar dat betekent wel dat de provincie Limburg reeds 
tientallen jaren al zijn middelen rond mobiliteit heeft geïnvesteerd in fietsbeleid en in fietsinfrastructuur, 
terwijl wij en ook andere provincies, tot in 2009 miljoenen euro’s per jaar ook in wegeninfrastructuur 
investeerden, middelen die wij de afgelopen jaren hebben geïnvesteerd in onze fietsinfrastructuur, 
waardoor wij de achterstand aan het inlopen zijn, maar nog niet volledig goedgemaakt hebben.  
Meneer Fiers verwees daarnet ook naar die 85% van de drie andere provincies. Ik geloof dat de uitslag 
van de provincie Limburg meer dan 50% is. Dus die nummer 2 en 3 was nu ook niet zo spectaculair. Een 
aantal concrete cijfers om aan te tonen dat we als provinciebestuur wel degelijk ons best doen. In de 
LAF’s – dat zijn de langeafstandspaden – hebben we vorig jaar 2,7 miljoen euro geïnvesteerd, 
gebudgetteerd. Het Fietsfonds, waarbij we gemeentelijke fietspaden subsidiëren, was goed voor 
2,4 miljoen euro. Ik denk dat dat bedragen zijn die voor zich spreken. En u zal bij de Budgetwijziging 
2013, die binnenkort volgt, merken dat daar geen eurocent vanaf gegaan is. In tegendeel zelfs, dat daar 
nog wat bijgekomen is.  
Om af te sluiten: laat ons inderdaad een voorbeeld nemen aan Limburg. Laat ons ervan uitgaan dat we 
inderdaad nog een historische achterstand hebben, maar laat ons ook de relativiteit van dergelijke 
verkiezingen toch altijd in ogenschouw nemen. Wat betreft de fietsknooppunten, kan misschien collega 
Couckuyt vanuit het toerisme nog een toevoeging doen. 

De heer voorzitter 

Collega Couckuyt. 
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De heer gedeputeerde Couckuyt 

Dank, meneer de voorzitter. Ja, inderdaad, op een aantal dingen kunnen we weinig invloed uitoefenen. 
Het representatieve karakter van die website is eerder beperkt, maar bovendien wordt er ook op 
ingespeeld. Op een aantal zaken kunnen we weinig inspelen, denk ik, op korte termijn. Landschap en 
omgeving, daar kunnen we weinig op inspelen. Dat heeft te maken met hoe een provincie eruitziet: 
dichtbevolkt, dunbevolkt. Kwaliteit van de zaken, daar kan op ingespeeld worden, dat kan gemonitord 
worden. Dat kan misschien in de toekomst gebeuren. Aantal fietsroutes. We hebben 3200 kilometer 
fietsknooppuntennetwerk – daar kan niks bij hoor – en dit betekent: 2800 van het totale aanbod in 
Vlaanderen. Dus daar zal men zeer hoog moeten scoren als dit een objectieve enquête was.  
Voor de rest, rust en ruimte, daar kunnen we weinig aan doen. Wat de budgetten betreft: om dergelijke 
peilingen te beïnvloeden, wil ik u zeggen dat toerisme onder meer gefinancierd wordt vanuit de opdracht 
die er is in de reconversie. Dus zij hebben heel wat middelen om het reconversieproject Toerisme te 
ontwikkelen. Limburg. Wij kunnen dat nooit in dezelfde mate. We gaan nooit hetzelfde aanbod als een 
groene provincie Limburg kunnen doen. De verscheidenheid echter die hier in de landschappen 
aanwezig is, zullen we wel ten volle uitbuiten. Dus we moeten geloven in de eigen mogelijkheden en die 
ook volledig nastreven, maar wij gaan geen tweede provincie Limburg kunnen worden. Dit is onze 
opdracht niet. We gaan uit van ons eigenheid en we zullen op dat vlak volledig proberen ons best te 
doen. Maar het is niet onze ambitie om in dergelijke enquêtes de beste te worden. 

De heer voorzitter 

Ja. Deputé Bruggeman? 

Mevrouw gedeputeerde Bruggeman 

Heel kort. De invalshoek vanuit sport was nog vergeten. Wij hebben met onze provincie Oost-Vlaanderen 
het grootste mountainbikeroutenetwerk. Een geoefende mountainbiker kan dus genieten van ons 
fantastisch landschap op veel meer kilometers dan in de provincie Limburg. Het gaat over meer dan 
5000 kilometer. 

De heer voorzitter 

Meneer Fiers, hebt ge daar nog iets op te zeggen? 

De heer Fiers 

Voorzitter, op den duur zal u denken dat ik overal wel iets over te zeggen heb. Ik zal kort reageren. De 
website is een Belgische en Nederlandse website. Over de representativiteit van de steekproef kan ik mij 
ook niet uitspreken, want er staat inderdaad niet op hoeveel mensen hebben gereageerd. Ik vond het een 
beetje merkwaardig dat een en ander toch wel heel erg sterk geminimaliseerd werd. Dit ‘enquêtetje’, als u 
dat minimaliseert, is toch wel opgepikt in verschillende andere media en heeft de beeldvorming over 
Oost-Vlaanderen als niet zo’n goede fietsprovincie toch wel enigszins met zich meegebracht. Dus ik zou 
geneigd zijn om voor te stellen dat wij, om in wielertermen te blijven, als Limburg uit het peloton is 
ontsnapt, om te kijken of wij Limburg kunnen inhalen. En het zal heel eenvoudig zijn om te zien of dat 
gebeurt qua infrastructuur, als ik de deputatie mag geloven dan hoeven wij niet veel meer te doen, want 
we zijn al de beste. Maar dan zal het misschien eerder aan de marketing liggen. Dan is het misschien 
interessant om te kijken hoe die jaarlijks gehouden enquête volgend jaar zal evolueren. Misschien staan 
we dan volgend jaar in de top drie. 

De heer voorzitter 

Ik denk dat we dit punt hier kunnen afsluiten. Ik zal nog een aantal mededelingen willen doen, collega’s. 
Om te beginnen, uiteraard, zal de provincieraad opnieuw vergaderen op woensdag 27 februari om 
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14.00 uur. We gaan nu over tot een, als ik dat zo mag uitdrukken, aangenamer deel van de namiddag. Ik 
zal zo dadelijk tot bij de heer gouverneur gaan om hem naar hier te brengen. Dan zullen we zijn 
staatsieportret hier onthullen. Ik denk dat de gouverneur dan nog een kort woordje zal zeggen en er zal 
gelegenheid zijn om het gulden boek te ondertekenen. Men zal vragen dat de deputatie en het bureau 
hier dat boek ondertekenen en het zal verder ter ondertekening liggen in de banketzaal waar de 
activiteiten verder gezet zullen worden. 
Ik zal een korte verwelkoming uitspreken in de banketzaal waar de feestelijkheden plaatshebben, maar 
de overhandiging zal hier in deze zaal plaatshebben. Ik zal nu tijdelijk de vergadering schorsen en ik zal 
nu de heer gouverneur gaan verwittigen dat we klaar zijn. Ik zou ook willen vragen dat de fractieleiders 
klaarstaan bij de deur om de gouverneur te ontvangen, maar ik zal voor alle zekerheid toch een 
rustpauze inlassen – ik noem het een rustpauze, maar u mag dat woord ‘rust’ door een ander werkwoord 
vervangen.  
 
Vijf minuten, collega. Als er te veel filevorming is, dan moet ge maar drummen. 
 
(schorsing) 
 
(applaus) 
 

De heer voorzitter 

Collega’s, van harte welkom, mijnheer de Gouverneur… (microfoon staat uit) 
 
(applaus) 

De heer gouverneur Denys 

Meneer de voorzitter, geachte leden van de deputatie, geachte leden van de provincieraad, meneer de 
griffier ook, ik dank u allen voor het schenken van dit staatsieportret. Ik moet het wel nog een beetje 
gewoon worden, maar het ziet er mooi uit. Hartelijk dank daarvoor. En ik dank ook in het bijzonder 
Kenneth Vanmaele. Die naam zal u niet veel zeggen, maar Kenneth Vanmaele is de huisfotograaf. Hier 
staat hij. En u ziet wel: hij is meer dan een huisfotograaf, hij heeft enorm veel talent. 
 
(applaus) 
 
Meneer de voorzitter, hiermede word ik vereeuwigd in de galerij van de gouverneurs van de provincie 
Oost-Vlaanderen. U zult zien: deze portrettengalerij in de provincieraadzaal is onvolledig. Ik heb een 
beetje research gedaan. Bij het lezen van het eerste deel van het boek De fonteinen van de Oranjeberg 
heb ik geleerd dat alle staatsieportretten van mijn collega’s van voor de Tweede Wereldoorlog allemaal 
vernietigd zijn geweest door de brand die de Duitsers veroorzaakt hebben bij het verlaten van dit gebouw. 
De galerij bestaat dus alleen maar uit naoorlogse gouverneurs. In hetzelfde boek, meneer de voorzitter, 
heb ik ook gelezen dat ik de negentiende gouverneur ben geweest sedert de onafhankelijkheid van ons 
land. En ik moet zeggen: er zitten nogal bijzondere figuren bij. De eerste vier waren Limburgers. Men 
vreesde met name dat Gentenaars te orangistisch dachten en dat ze een bedreiging zouden kunnen zijn 
voor de nieuwe Belgische staat die pas in 1830 werd opgericht. Sommigen ook zagen het ambt van 
gouverneur als tussenstap naar hogere functies. Een voorganger werd buitengewoon gezant bij de 
Heilige Stoel. Jozef Dauwe, dat zou iets zijn voor u natuurlijk. Een andere werd meester-resident bij de 
keizer van China. Een andere werd gouverneur-generaal van Belgisch Congo en er werd ook iemand 
kabinetschef . Ik heb, als u dat allemaal hoort, dames en heren, nog veel toekomst. In elk geval een 
kleurrijk, prestigieus gezelschap.  
Meneer de voorzitter, ik ben verliefd op dit ambt, maar ik moet zeggen: het prestigieuze ervan kan ik sterk 
relativeren. Ik ben eigenlijk het meest trots dat men mij steevast de flandrien heeft genoemd. En terecht, 
want ik ben de enige gouverneur die ooit wielrenner is geweest. Ik was geen goede, maar ik heb het toch 
gedaan met veel actie en met veel passie. Meneer de voorzitter, natuurlijk had de benaming flandrien die 
ik in de pers en het politiek milieu kreeg, ook een andere betekenis. Ik moest het meer hebben van hard 
werken, dan van puur talent. Ik was ook meer van de basis, dan van de top. En ik deed er ook alles voor 
om een gouverneur van het volk te zijn. Een gouverneur ten dienste van alle Oost-Vlamingen, ten dienste 
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van deze mooie provincie. Dat betekende: dicht staan bij de bevolking, bij de lokale besturen en het ambt 
uitoefenen op een manier zodat iedereen gelijk wordt behandeld. Met andere woorden: op een neutrale 
manier. Ik geloof niet dat iemand dat betwist, maar ik leg er toch vandaag de nadruk op, omdat er heel 
wat te doen was bij de discussie daaromtrent rond mijn opvolging. Ik zeg u zeer duidelijk: ik heb er geen 
enkele moeite mee dat iemand van buiten de politiek benoemd wordt. Maar het steekt me wel een beetje 
als men dat doet in naam van de neutraliteit of onafhankelijkheid. Ik stel u de vraag: zijn alleen personen 
buiten de politiek bekwaam om neutraal een belangrijk ambt uit te oefenen? Mijn antwoord daarop is zeer 
duidelijk: nee. Zelfs meer: dit te denken is een beetje onrecht aandoen aan al degenen, zoals u allemaal, 
die geopteerd hebben om actief aan politiek te doen. Politiek neutraal zijn heeft meer te maken met 
persoonlijkheid en instelling, niet met achtergrond. Bij mijn aantreden heb ik aan mijn administratie vanaf 
het begin gezegd dat ze alle dossiers op dezelfde wijze moesten behandelen, zonder enig politiek 
vooroordeel. En ik liet mij ook omringen door medewerkers die mij wijsheid en kennis konden bijbrengen 
in functie van mijn ambt. Daarom laat ik de kabinetschef over aan mijn opvolger. En mijn tweede 
kabinetschef is vandaag sp.a-gemeenteraadslid in de Gentse gemeenteraad. U ziet wel: ik liet mij 
omringen door mensen die op dat ogenblik voor mij het beste waren. Ik heb veel ervaring met de politiek 
en ik durf hier gerust te zeggen: de politiek is beter dan wat de bevolking denkt. Ik ken zeer veel politici 
die na hun politieke loopbaan kozen voor iets anders, waar ze aan geen politiek mochten doen, en ze 
deden dat correct en goed.  
Meneer de voorzitter, ik betreur de controverse rond mijn opvolging. Ik had graag mijn ambtstermijn 
afgerond met een mooie overdracht aan mijn opvolger. En ik weet niet of dat nog mogelijk wordt. Ik hoop 
het wel, dat het nog kan. Als ik de zaken beoordeel met een intellectueel eerlijke instelling, dan vind ik dat 
zowel de Vlaamse als de federale regering ter zake een punt hebben. Als gouverneur ben ik vaak 
geconfronteerd geweest met dossiers waarbij twee partijen elkaar niet vonden, omdat ze een andere 
argumentatie hadden. De enige oplossing, dames en heren, om zoiets te doorbreken, is overleg en 
samen aan tafel zitten. Tijdens zo’n gesprek moet men niet focussen op de tegenstellingen, maar moet 
men begrip opbrengen voor elkaars argumenten. En ik heb het vaak meegemaakt: als het niet lukte in 
één vergadering, dan kwamen er twee of drie, tot er een oplossing kwam. Daarom ben ik ervan overtuigd 
dat met overleg, en door samen aan tafel te zitten, ook in dit dossier, een oplossing kan komen en de 
ganse discussie kan worden afgesloten.  
Meneer de voorzitter, het ambt van gouverneur is een waardevol ambt. Het is de bruggenbouwer bij 
uitstek tussen alle instellingen die ons land rijk is. Daarom ook pleit ik voor een snelle oplossing.  
Meneer de voorzitter, ik ben tot voor enkele dagen zo druk bezig geweest, dat de realiteit van ‘het is nu 
gedaan’, nu pas volledig tot mij doordringt. Ik had nooit gedacht dat het afscheid nemen zo lang kon 
duren. Ik denk trouwens dat ik een nieuw record heb gevestigd: vanaf november tot eind januari. Het is 
mooi geweest. Het is zeer mooi geweest, maar nu is het genoeg. Ik sta klaar voor mijn nieuwe leven. Ik 
hoop u allen in dat nieuwe leven nog veel te ontmoeten en ik wens aan iedereen zeer veel persoonlijk 
succes en ook innerlijke tevredenheid.  
Voilà, dat waren mijn laatste woorden in de provincieraad. Het gaat u allen zeer goed. Dank u wel. 
 
(applaus) 
 
 
Overhandiging van het staatsieportret. 
Ondertekening van  het Guldenboek. 

De heer voorzitter 

De vergadering wordt gesloten. 
 
EINDE VAN DE ZITTING 


